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Ortaylı’dan anne
babalara tavsiye

YILDIZBakoğlu da,” ‘Planlar çıktı, askıya
asıldı, bu sene kurtuluruz’ diye düşünürken
yine evimizin dibine hayvan pazarı kurdular.
Artık İnciraltı’nın bir gün çok güzel bir yer
olacağına dair inancım bitiyor. 1962 yılında
İnciraltı çok ama çok güzeldi. Küçük bir köy
gibiydi. Elektriğimiz yoktu, kendi
imkanlarımızla elektrik getirdik. Günden
güne herkes buradan kaçıp gitti. Ölen
ölüyor, kalanlar bir avucu geçmiyor.
Dertlerimizi şikayet edecek merci bile
bulamıyoruz” diye konuştu. � 5’te

PLANSIZ BOLGE
BITMEYEN CILE 

İZMİRBüyükşehir Belediye
Başkanı Cemil Tugay, İZBAN’da
ortaklığın beklendiği gibi
çalışmadığını ifade etmiş, iki
başlılığın ortadan kalkması
gerektiğini söyleyerek
“Devralabiliriz veya
devredebiliriz” demişti. CHP
İzmir İl Başkanı Şenol Aslanoğlu,

Büyükşehir Belediye Başkanı
Cemil Tugay’ın teklifine destek
vererek, mevkidaşı AK Parti
İzmir İl Başkanı Bilal Saygılı’ya
seslendi, “Ankara’ya birlikte
gidelim. Ortak bir heyetle,
İzmir’in çıkarı, İZBAN’ ın daha
verimli çalıştırılması için herkesi
ikna edelim” dedi. � 4’te
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TESCİLLİ İLK KÜLTÜR EVİ
Efeler kenti Ödemiş’te, içinde kütüphanesi ile tescilli ilk kültür evi olma
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Efeler kenti Ödemiş’te, içinde kütüphanesi ile tescilli ilk kültür evi olma

özelliğine sahip Birgi ÇEKÜL Evi'nin 21. yıl dönümüne özel etkinlik yapıldı
Efeler kenti Ödemiş’te, içinde kütüphanesi ile tescilli ilk kültür evi olma

özelliğine sahip Birgi ÇEKÜL Evi'nin 21. yıl dönümüne özel etkinlik yapıldı
Efeler kenti Ödemiş’te, içinde kütüphanesi ile tescilli ilk kültür evi olma

özelliğine sahip Birgi ÇEKÜL Evi'nin 21. yıl dönümüne özel etkinlik yapıldı
Efeler kenti Ödemiş’te, içinde kütüphanesi ile tescilli ilk kültür evi olma

özelliğine sahip Birgi ÇEKÜL Evi'nin 21. yıl dönümüne özel etkinlik yapıldı
Efeler kenti Ödemiş’te, içinde kütüphanesi ile tescilli ilk kültür evi olma

özelliğine sahip Birgi ÇEKÜL Evi'nin 21. yıl dönümüne özel etkinlik yapıldı
Efeler kenti Ödemiş’te, içinde kütüphanesi ile tescilli ilk kültür evi olma

özelliğine sahip Birgi ÇEKÜL Evi'nin 21. yıl dönümüne özel etkinlik yapıldı
Efeler kenti Ödemiş’te, içinde kütüphanesi ile tescilli ilk kültür evi olma

özelliğine sahip Birgi ÇEKÜL Evi'nin 21. yıl dönümüne özel etkinlik yapıldı
Efeler kenti Ödemiş’te, içinde kütüphanesi ile tescilli ilk kültür evi olma

özelliğine sahip Birgi ÇEKÜL Evi'nin 21. yıl dönümüne özel etkinlik yapıldı
Efeler kenti Ödemiş’te, içinde kütüphanesi ile tescilli ilk kültür evi olma

özelliğine sahip Birgi ÇEKÜL Evi'nin 21. yıl dönümüne özel etkinlik yapıldı
Efeler kenti Ödemiş’te, içinde kütüphanesi ile tescilli ilk kültür evi olma

özelliğine sahip Birgi ÇEKÜL Evi'nin 21. yıl dönümüne özel etkinlik yapıldı

Gönüllü ordusu
yeşili koruyacak
İZMİR Büyükşehir Belediyesi, olası
orman yangınlarına erken müdahale için
önlemlerini artırdı. İtfaiye Dairesi
Başkanlığı, 62 istasyonda 300 araç ve
gönüllülerin de aralarında bulunduğu
bin 95 personeliyle olası yangınlara karşı
24 saat hazır. � 7’de

Konak’ta şiddet 
geçer akçe değil
KONAKLI esnafın vitrinine üzerinde
“Mahallemizi Şiddete Kapattık” yazılı
etiket yapıştıran Belediye Başkanı
Nilüfer Çınarlı Mutlu, “Çok duyarlı
muhtarlarımız var. Biz erkek şiddeti ve
çocuk istismarına karşı sesimizi
çıkarmaya ve kadınımızı güçlendirmeye
hazırız” diye konuştu. � 6’da

‘Basın gerçekçi 
çözümü bulmalı’
İLAN ve reklam gelirlerindeki azalmayı
değerlendiren Basın İlan Kurumu Genel
Müdürü Cavit Erkılınç, basının gerçekçi
bir çözüm bulmasının zaruri olduğunu,
bunun nasıl olacağına ise sektörün 
karar vermesi gerektiğini söyledi. � 3’te

‘Deprem değil
tünel çatlattı’
KONAK ile Bornova’yı birleştirecek Onat
Tüneli güzergahındaki Mehmet Akif ve Millet
mahallelerinde bazı evlerin inşaattan dolayı
adeta deprem geçirmiş gibi duvarları çatladı.
AK Parti Konak İlçe Başkanı Mehmet Sait
Başdaş, İzmir Büyükşehir Belediyesi’ne
çağrıda bulundu. � 4’te

FAHİŞ 
FİYATA 
CEZA 

HAZİNE ve Maliye
Bakanı Mehmet
Şimşek, “Şu anda
dezenflasyon
sürecinin
eşiğindeyiz. Baz
etkisi nedeniyle
hızlı şekilde
enflasyon inecek"
dedi. � 9’da

A.BUĞRA TOKMAKOĞLU

abtokmakoglu@gmail.com

VAHAP DABAKAN

vdabakan@gmail.com
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Ver parayı, 
işgal et!

Beyin gerçekle hayali
ayırt edemez!

Büyüklere 
acı masallar

KADİR UĞUR

medyaup@gmail.com
7 MELEK AYKAÇ

melek.aykac1@saglik.gov.tr

Gerçek yakınlık
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FAHİŞ fiyat artışı 
ve stokçuluk
cezalarının
artırılmasını da
içeren kanunla,
Perakende
Ticaretin
Düzenlenmesi
Hakkında
Kanun'da
değişiklik yapıldı.
� 9’da
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MAHALLİ idareler
seçimlerinin ardından
Euro kurunun 40 lira
olacağını öngörerek
siparişler alan
ihracatçıların hesapları
şaşınca, batma
pahasına satış yapmaya
başladılar. � 9’da

NİHAT
AK

‘ÇARESİZLİK USANDIRDI’

Evlerinin yanında kurulan kurban pazarı ile yaşamak zorunda bırakılan Bakoğlu ailesi,
sinek, koku ve böcekle mücadele ediyor, yetkililere sesleniyor: İnsanca yaşam istiyoruz!

TAM62 yıldır İnciraltı Seren Sokak’ta
yaşayan Bakoğlu ailesi, yarım asrı aşkın
süredir bölgelerinin iyileşmesi için gün
saydıklarını ancak artık katlanamayacak
noktaya geldiklerini söyleyerek baş
edemedikleri sorunları anlattı. Her yıl
yenilerinin eklendiği ve  çözüm için gereken
adımların atılmadığı sorunları vurgulayan
Nadire Bakoğlu, evlerinin yanında kurulan
kurban pazarından yakındı. Yaşadıkları
evlerinde kokudan ve sinekten
oturamadıklarını, sokakların pislik içinde
kaldığını da sözlerine ekledi.

‘62 YILDIR BURADAYIZ’

YAĞMUR
DAŞTAN

ÖDEMİŞ Birgi Mahallesi’ndeki
programda kadınların kadrajında
fotoğraf sergisi ile el işi kursu sergisi
gerçekleştirildi. Kaymakam Fatih
Aksoy, Birgi ÇEKÜL Evi'nin geçmişin
değerlerinin bugüne taşınmasında
önemli katkılar sağladığını belirtti. 

“BİRGİ'NİN doğal ve kültürel değerlerini
koruyarak, gelecek kuşaklar için
yaşanabilir bir kent olma özelliğini
güçlendirmeyi amaçlıyoruz" diyen Sözen
"Kadınlarımızın gönüllü çalışmalarıyla
korumanın ilk yapıldığı kültür evi burası
oldu" ifadelerini kullandı. � 12’de

GÖNÜLLÜ ÇALIŞMAGÖNÜLLÜ ÇALIŞMA

URLA Kent Tarihi ve Arşivi’nde
düzenlenen konferansta konuşan Prof.
Dr. İlber Ortaylı, çocukların yanlış
yetiştirildiğini ellerine cep telefonları ve
tabletler verilerek susturulmaya
çalışıldığını belirtti, “Ellerinden o 
aletleri lütfen alın” dedi. � 6’da

Selçuk
Balkan

İlber 
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ŞİMŞEK’TEN
ENFLASYON 

MESAJI

Cavit
Erkılınç

Başkan Cemil Tugay’ın İZBAN ile
ilgili teklifinin ardından açıklamalar

birbirini kovalıyor. CHP İzmir 
İl Başkanı Şenol Aslanoğlu, 
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Aksoy
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YENİ HALİ 
çok beğenildi
Adı Efsane, Kimse Bilmez, Üç

Kız Kardeş gibi birçok
başarılı projede yer alan Özgü

Kaya başarılı oyunculuk
performansı, kusursuz fiziği ve
güzelliğiyle dikkat çekiyor.
Sosyal medya paylaşımlarıyla da
adından söz ettiren ünlü isim
şimdi de imaj değişikliğiyle
gündem oldu. Kaya, saçlarını
tamamen kıvırcık yaptı. Özgü
Kaya'nın yeni hali
takipçilerinden tam not almayı
başardı. Ünlü isme sosyal
medyada; 'Şahane
görünüyorsun', 'Harika
olmuşsun', 'Özlemişiz bu saç
stilini', 'Yine çok güzelsin' gibi
yorumlar yapıldı.

Tilbe’den üç
yeni şarkı
Yıldız Tilbe’nin, başka sanatçılara

verdiği şarkıları kendisinin
seslendirdiği yeni albümü ‘Ben
Bir Şarkıyım’, 4 Haziran’da
çıkıyor. Sanatçının, ‘Nar Tanem’,
‘Ben Bir Şarkıyım-Söz Müzik
Sensin’ ve ‘Yine Sevenler Sevsin’
dinleyiciyle buluşacak. Tilbe, 9
Haziran’da Beşiktaş Tüpraş
Stadyumu’nda vereceği dev
konserde ‘Ben Bir Şarkıyım’
albümünün yayınlanan ilk üç
şarkısını ilk defa canlı
söyleyecek.

Doğum günü 
dansı olay oldu!
Konserleri, şarkıları ve kıyafet

tercihiyle sık sık gündeme
gelen Gülşen, 48 yaş gününü

büyük bir coşkuyla kutladı. Ünlü
isimlerin akın ettiği partide
Gülşen'in dansı sosyal medyada
çok konuşuldu. Geceye birçok
ünlü isim katılırken damgasını
vuran isimler Mabel Matiz ve
Edis oldu. Eğlencenin zirve
yaptığı doğum günü
kutlamasında bir ara Gülşen’in
Edis ile Mabel Matiz'in dansı
dikkat çekti. Gülşen ve
dostlarının dansı, sosyal
medyada çok beğenildi.

İzmir’in eşsiz deniz kokusu, meltemin esintisi,
kuşların cıvıltısı ve güneşin denize vuran
ışıltısıyla İzmir Marina’nın incisi Tuzu
Biberi & TB Bistro Lounge, düzenlediği
keyifli kokteylde seçkin misafirleriyle
biraraya geldi. Yaza merhaba demek ve
güzel bir akşam geçirmek için düzenlenen
etkinlikte İzmir’in yaz dokunuşu tüm
konuklarla paylaşıldı. İzmir’in en sevilen
mekanlarından biri olan Tuzu Biberi & TB
Bistro Lounge Marina’da yazın gelişini
kutlamak için düzenlenen etkinlikte
misafirler, eşsiz deniz manzarası eşliğinde
lezzetli ikramların ve ferahlatıcı
içeceklerin tadını çıkarırken, gün batımına
karşı harika bir akşam geçirdi. 
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Sabri
Ünlütürk Hayati

Ertuğrul

Toygar
NarbayEge Giyim Sanayicileri Derneği

(EGSD) üyeleri ve aileleri
“Geleneksel Bahara Merhaba”

Kahvaltısı’nda bir araya geldi.
Güzelbahçe Parc Ceremonie’de
düzenlenen pazar kahvaltısı etkinliğine
EBSO Meclis Başkanı İbrahim
Gökçüoğlu, BEGOS Yönetim Kurulu
Başkanı Toygar Narbay, İZFAŞ Fuarlar
Müdürü Yeşim Yiğit ve ekibi, Mimar
Kemalettin Moda Merkezi Derneği
Başkanı Erdoğan Kulu, EGSD Geçmiş
Dönem Başkanları Sabri Ünlütürk ve
Mukadder Özden ile EGSD üyeleri
katılım gösterdi. Etkinliğin açılışında
kısa bir konuşma yapan EGSD Yönetim
Kurulu Başkanı Hayati Ertuğrul, üyeler
ve aileleri ile bir araya geldikleri bu
organizasyonun üyelerin aralarındaki
ilişkiyi güçlendirdiğini söyledi. 
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İlan ve reklam gelirlerindeki azalmayı değerlendiren Genel Müdür Erkılınç, basının gerçekçi bir
çözüm bulmasının zaruri olduğunu, bunun nasıl olacağına sektörün karar vermesi gerektiğini söyledi

gerçekçi çözüm bulmalı
ERKILINÇ: BASINIMIZ 

Basın İlan Kurumu 32. Dönem
6. Genel Kurul Toplantısı, Genel
Müdür Cavit Erkılınç’ın
konuşması ile başladı. Basın İlan
Kurumu aracılığıyla basına yapılan
maddi desteklere ilişkin bilgiler
veren Erkılınç, mevzuatın
gerektirdiği şartları taşıyan ve
bunu süreklilik haline getiren
internet haber sitelerinin 1 Nisan
2023’ten itibaren resmi ilan ve
reklam yayımlamaya başlayarak
hatırı sayılır bir gelire kavuştuğunu
belirtti. İnternet haber sitelerinin 1
Nisan 2023 ile 1 Nisan 2024
arasındaki bir yıllık süreçte 1
milyar 130 milyon Türk Lirası
tutarında resmî ilan ve reklam
yayımladığını kaydeden Erkılınç,
“2024 yılında 1,5 milyar Türk
Lirası’nı aşan bir desteği sektörün
dijital yayınlarına aktarmayı
hedefliyoruz. Gazete ve dergileri
de içine kattığımızda 4 milyar Türk
Lirası büyüklüğünde bir ilan ve
reklam pastasına ulaşmayı
bekliyoruz” dedi.

“ADİL VE TARAFSIZ DAĞITIM’
İnternet haber sitelerinin

trafiklerinin ölçümü için Basın
İlan Kurumu tarafından
geliştirilen BİK Analitik yazılımına
değinen Erkılınç, adil ve tarafsız
şekilde resmî ilan dağıtımını
“Kurumun olmazsa olmazı,
vazgeçilmez prensibi” olarak
tanımladı. “Sürekli kendimizi
yeniliyor, geliştiriyor ve varsa
eksikliklerimizi gidermeye gayret
ediyoruz” diyen Erkılınç,
“Geçtiğimiz yıl kullanımına
başladığımız bize özgü,
Kurumumuz görevine uygun
geliştirilen yerli yazılım BİK
Analitik’e ayrı bir önem veriyoruz.
Ziyaretçi trafiklerini resmî ilan
alabilmenin tek şartı olarak
görmüyor, internet basınını ‘tık
avcılığı’na yönlendiren, kısır bir
sistemin inşasından kaçınıyoruz.
Basının, nitelikli içeriklerle okunur
ve görünür olmasını önceliyoruz.
Dolayısıyla BİK Analitik’in
sunduğu hizmetlerden azami
düzeyde
yararlanmayı
kıymetli
buluyoruz.

Patent ve
marka
tescilimizi
aldığımız BİK
Analitik, geçtiğimiz günlerde
uluslararası geçerliliği bulunan TS
ISO/IEC 25051 Standardı
Belgelendirmesini almayı da
başardı. Şimdi sıra uluslararası
geçerliliği bulunan, kamu güvenini
pekiştirmeye yönelik denetim
raporunu almaya geldi. Amacımız;
güvendiğimiz, arkasında
durduğumuz BİK Analitik’in hiç
kimsenin kalbinde, gönlünde
şüpheye yer bırakmayacak şekilde
rıza kazanmasını sağlamak. Bu
vesile ile sizlerin koşulsuz
desteğine ve sağladığınız katkıya
şükran duyduğumuzu ifade etmek
istiyorum” şeklinde konuştu.

Mevzuatın öngördüğü
çerçevenin dışında sahte trafik
alan internet haber siteleriyle
mücadelenin daha etkili bir şekilde

sürdürüleceğini vurgulayan
Erkılınç, “Mesleği layıkıyla yapan
internet haber sitelerimiz müsterih
olsunlar. Mesleki anlamda iyi
yayıncılık yapanla yapmayanı
mutlaka ayıracağız. Büyütmekte
zorlandığımız resmî ilan pastasını
sadece hak edene vermeye
kararlıyım, kararlıyız” ifadelerini
kullandı.
‘TİCARİ BİR MESELE’

Konuşmasının son bölümünde
bazı illerdeki gazete sayısının
resmi ilandan feragat etme yoluyla
azalmasına değinen Erkılınç,
Kurumun gazetelerin aldığı
kararlarda hiçbir şekilde baskıcı,
zorlayıcı veya teşvik edici
olmadığını vurguladı. Konunun
tamamen ticari bir mesele
olduğunu ve Kurumu uzaktan
yakından ilgilendirmediğinin altını
çizen Erkılınç, “200 bin, 300 bin
nüfuslu illerimizde sekiz tane, on
tane hatta daha fazla süreli yayın

mevcut. Okur
sayısı belli, ilan
pastası belli ve
mevcut gelirler
hiçbir gazetenin
yarasına merhem
olmuyor. Gelir
olmayınca

masrafları kısmak yoluyla mevzuat
ihlallerine tenezzül ediliyor,
yayıncılık kalitesi düşüyor.

Ne ülkemizde ne de diğer
ülkelerde zarar ettiğini ifade ettiği
halde o işte kalmaya devam eden
yatırımcı
göremezsiniz;
ülkemizdeki basın
sektörü hariç.
Resmî veya özel
ilan pastası
büyümüyorsa,
reklamlar başka
mecralara kayıp
eskisi kadar
gelmiyorsa
basınımızın bu
duruma gerçekçi bir çözüm
bulması zaruridir. Bunun nasıl
olacağına da biz değil, basınımız

karar verecektir” şeklinde
konuştu.

Isparta,
Zonguldak,
Gaziantep,
Kastamonu gibi
illerin ardından
Ankara
merkezde resmi
ilan yayımlayan
gazete sayısının
dörde düşmesini
değerlendiren
Erkılınç,
konuşmasını şu
sözlerle tamamladı:

“Ankara gazetelerimiz, Genel
Kurul Üyemiz ve Gazeteciler
Cemiyeti Başkanımız Sayın Nazmi
Bilgin önderliğinde bir araya
gelerek dokuz gazete iken dört

gazete çatısı
altında yola
devam etme
kararı aldı. Biz de
gazetelerimize
resmî
işlemlerinde her
türlü kolaylığı
sağladık. Şimdi
Başkentimizde
her bir gazetemiz
ayda neredeyse 2

milyon TL’ye yakın gelire
ulaşacak. Bu gazetelerimizin bir de
layıkıyla yayım yapan internet

haber sitesi varsa geliri 3 milyon
Türk Lirasına yaklaşacak. Böylece

gazetelerimiz
nitelikli
personel
çalıştırabilir,
maaşlarını
ödeyebilir,
kaliteli
yayıncılık
yapabilir bir
yapıya
kavuşacak.
Ankara
gazetelerinin

dönüşümüne katkı sunan Nazmi
Bilgin Bey başta olmak üzere tüm
gazete sahiplerimize Kurumum ve
şahsım adına şükranlarımı
sunuyorum.”

Erkılınç’ın konuşmasının
ardından Başkanlık Divanı Heyeti
seçimi gerçekleştirilerek başkan ve
üyeler belirlendi. Gündemin
kabulünün akabinde Yönetim
Kurulu Durum Raporu ve
Denetçiler Raporu okundu.
Yönetim Kurulunun tekliflerine
ilişkin sunum sonrasında üyeleri
belirlenen İlan İşleri, Hukuk İşleri
ve Mali İşler Komisyonları
çalışmalarına başladı.

BİK Genel Kurulu Toplantısı,
yarın yapılacak oturumun
ardından tamamlanacak. 
(Haber Merkezi)

Kan donduran olay! Torbalı’da evlat dehşeti
Torbalı’da uyuşturucu bağımlısı

olduğu iddia edilen Kamil Y., tartıştığı
annesi Sevilay Yılmaz (48) ve babası
Hikmet Yılmaz’ı (50) tabancayla vurup
sonra aynı silahla kendi
kafasına ateş etti. Korkunç
olayda anne ve baba hayatını
kaybederken, yaralı olarak
hastaneye kaldırılan oğulun
hayati tehlikesi devam
ediyor. Kız kardeşinin ve
kocasının cenazelerini
almak için İzmir Adli Tıp
Kurumu morguna gelen
acılı ağabey Emin Yıldız (55),
“Uyuşturucu krizine girip
anne ve babasından para

isteyince aralarında tartışma çıkıyor.
Denetimli serbestlikten faydalanıyordu
zaten. Kız kardeşi dışarıda
komşudaymış. Sonradan gelmiş ama

olaydan haberi yok. Abisinin
yere düştüğünü ve
bağırdığını sanıyor. Anne
babasının hastanede tedavi
altında olduğunu sanıyor,
öldüklerini söylemedik.
Pedagog söyleyecek anne ve
babasının hayatını
kaybettiğini” iddiasında
bulundu. Öte yandan sosyal
medya hesaplarında, ailenin
mutlu hatıraları geride kaldı.
(İHA)

DENETİMLERDE
kuş uçurtmadılar

İzmir polisi, 20-26 Mayıs tarihleri
arasında kent genelinde asayiş
uygulaması yaptı. 17 ruhsatsız
tabanca, 3 pompalı tüfek, 5 kurusıkı
tabanca, 494,96 gram narkotik madde,
2 bin 867 uyuşturucu hap ve 7 çalıntı
motosiklet ele geçirildi. Şüphelilerden
74'ü tutuklandı. Uyuşturucu madde
ticaretinden 6, uyuşturucu madde
bulundurma ve kullanmaktan 178,
yoklama kaçağı 366 kişiye de işlem
yapıldı. (İHA)

İçlerinde aktif
polisler de var

İzmir Cumhuriyet Başsavcılığı,
FETÖ/PDY silahlı terör örgütüne
yönelik soruşturma yürüttü. Gizli tanık
'Garson'dan ele geçirilen dijital
verilerde isimleri geçen FETÖ/PDY
üyelerine yönelik operasyonda 9
şüpheli gözaltına alındı. Şüphelilerin,
İzmir Emniyet Müdürlüğü kadrosunda
aktif çalışan 6 polis memuru ile ihraç 3
komiser yardımcısı olduğu öğrenildi.
Şüphelilerin sorgusu sürüyor. (DHA)

Sokak ortasında
korkunç infaz!

Karabağlar’da sokakta karşılaştığı
husumetlisi tarafından tabanca ile
vurularak ağır yaralanan Hayrullah
Baş (43), kaldırıldığı hastanede
yapılan müdahalelere rağmen
kurtarılamadı. Baş'ın cenazesi,
savcının incelemesinin ardından İzmir
Adli Tıp Kurumu morguna kaldırıldı.
Soruşturma kapsamında, Asayiş Şube
Müdürlüğü Cinayet Büro Amirliği
ekipleri şüpheliyi yakalamak için
çalışma başlattı. Olayla ilgili başlatılan
soruşturma sürüyor. (DHA)

3 saatlik çalışmada
tam 1 kamyon çöp

Manisa’da komşuların ve muhtarın
talebi ile Mesir Mahallesi'nde çöp ev
olduğu ihbarını alan Yunusemre
Belediyesi ekipleri harekete geçti.
Tek başına yaşayan ve temizlik
yapamayan A.K.'nin evi temizlendi.
Ekiplerin yaklaşık 3 saat süren
çalışmasının sonunda yaşlı adamın
evinden 1 kamyon çöp çıktı. Yapılan
temizliğin ardından Manisa
Büyükşehir Belediyesi tarafından
ilaçlama çalışması da
gerçekleştirildi. (İHA)

30 Mayıs 2024 Perşembe 3KENT-YAŞAM Editör: Hakan Serbest Tasarım: Mehmet Güçlü Güler
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AK PARTİ-CHP’NİN
İZBAN POLEMİĞİ

“Muhtarlarımız
rehberlerimiz”

Konak Belediye Başkanı Nilüfer Çınarlı
Mutlu, Beştepeler Sosyal Tesisi’nde
düzenlenen toplantıda Konaklı muhtarlarla
buluştu. Konak Belediyesi bürokratlarının da
hazır bulunduğu toplantıda muhtarların

taleplerini dinleyen
Başkan Mutlu,
belediyenin
çalışmaları hakkında
da bilgi verdi. Geride
kalan yaklaşık elli
günlük görev
süresince Fen İşleri ve
Temizlik İşleri
Müdürlükleri
çalışmalarında
yaşanan hizmet

atağını aktaran Başkan Mutlu, sağlık, istihdam,
sosyal sorumluluk ve sosyal ilişkiler alanlarında
çok yakında hayata geçecek projeler hakkında
da bilgi verdi. Konak’taki mahalleleri sekiz
bölge halinde değerlendirdiklerini ve her
bölgeye personel görevlendirdiklerini dile
getiren Başkan Mutlu, meclis üyelerinin de
kendi bölgelerini sık sık ziyaret edeceklerini
ifade etti. Başkan Mutlu, muhtarların, ilçedeki
sorunları bir bütün halinde görmeyi
sağladıklarını belirterek, “Hızlı yol almak
adına meclis üyeleri, personeller ve hemşeri
iletişim merkezi koordinasyonunda sorunları
daha hızlı çözeceğiz. Muhtarlarımız
rehberlerimiz. Bildirimleri çok önemli.
Muhtarlarımız vasıtasıyla Konak’ın
bütünündeki sorunları aynı anda
görebiliyoruz” dedi. (Haber Merkezi)

Sosyal medya hesabından konuya
dair açıklamada bulunan AK Parti İzmir
İl Başkanı Bilal Saygılı, İZBAN’nın
İzmir Büyükşehir Belediyesi'ne
devredilmesi ile ilgili CHP kanadından,
basında çıkan beyanlara yönelik, ‘’İlgili
kurum temsilcileriyle yaptığımız
görüşmelerde, İzmir Büyükşehir
Belediyesi tarafından gerek başkan
gerek yönetim kademesi tarafından
herhangi bir görüşme talebinin
iletilmediğini öğrendik. Konu, basında
paylaşım yaparak, niyet beyanında
bulunulacak bir konu olmaktan ziyade
teknik, idari ve mali yönleri olan bir
konudur. Sayın Cemil Tugay, kapsamlı
şekilde taleplerinin ne olduğunu belirten
bir dosya hazırlatır ve tarafıma iletirse,
ben de kendisiyle birlikte gereken
görüşmeleri sağlayacağımı ve yanında
olacağımı söylüyorum” ifadelerini
kullandı. Saygılı, “26.03.2005 tarihinde
TCDD ve İzmir Büyükşehir Belediyesi
arasında imzalanan protokole bağlı
olarak, yüzde 50 TCDD, yüzde 50 İzmir
Büyükşehir Belediyesi ve iştiraklerinin
ortaklığıyla kurulan İZBAN A.Ş.,
06.03.2011 yılından beri yolcu
taşımacılığı yapmaktadır. İzmir
genelinde lastikli kent içi taşımacılığını
ciddi oranda rahatlatmış, günde 300.000
yolcu kapasitesiyle kent ulaşımının
omurgası haline gelmiştir. Sayın Cemil
Tugay, kapsamlı şekilde taleplerinin ne
olduğunu belirten bir dosya hazırlatır ve
tarafıma iletirse, ben de kendisiyle
birlikte AK Parti İl Başkanı olarak,
Bakanlık ve Genel Müdürlükler

nezdinde gereken görüşmeleri
sağlayacağımı ve yanında olacağımı
söylüyorum. Biz, İzmir için verdiğimiz
sözün arkasındayız. Kendilerinden de
aynı yaklaşımı bekliyorum. Tüm
bunlarla birlikte; İzmir Büyükşehir
Belediyesi’nin önceki yıllardan farklı
olarak sermaye artırımlarına katılması ve
İZBAN trenlerinin borçlarının
ödenmesi için ortaklığı oranında mali
destek sunmasının İZBAN’ın
sürdürülebilirliği için bir zorunluluk
olduğunu da hatırlatmak isterim” dedi. 

Büyükşehir Belediye Başkanı Cemil
Tugay, İZBAN’da ortaklığın beklendiği
gibi çalışmadığını ifade etmiş, iki
başlılığın ortadan kalkması gerektiğini
söyleyerek “devralabiliriz veya

devredebiliriz” demişti. CHP İzmir İl
Başkanı Şenol Aslanoğlu, Büyükşehir
Belediye Başkanı Cemil Tugay’ın
teklifine destek vererek, mevkidaşı AKP
İzmir İl Başkanı Bilal Saygılı’ ya seslendi.
Aslanoğlu, “Sayın Büyükşehir Belediye
Başkanımız Cemil Tugay’ın İZBAN
hakkındaki çağrısı ve teklifi İzmir için,
İzmirliler için önemli bir fırsat. İZBAN
çok önemli bir ulaşım sistemi. Kuruluş
aşamasında yerel ve genel iktidar çok
anlamlı bir ortaklık ve örnek bir iş birliği
sergileyerek hayata geçirmişti. Ancak
büyükşehir belediye başkanımızın da
ifade ettiği gibi, ortak işletmede
problemlerin hızlı çözümü çok zor.
Ortak karar mekanizmaları içeren bu
sistemde işler yavaşlıyor, sorunlar

büyüyor. Bu İzmirlilerin sorunu. Bu işte
partizanlık yapılmaz. Hem CHP hem de
AKP İzmir’in çıkarı için birlikte hareket
ederek, ortak bir kararla bu ortaklığı
sonlandırmalı. Bu işi sığ siyasetle
boğmadan, tartışma çıkarmadan birlikte
çalışarak başarabiliriz. Sayın mevkidaşım
AKP İzmir İl Başkanı Bilal Saygılı’ da bu
işte İzmir’in yararını gözetecektir. Bilal
bey “İzmir’in çıkarları için Ankara’ya
birlikte gideriz” demişti. Bilal beyde
tamam derse, Ankara’ya birlikte gidelim.
Ortak bir heyetle, İzmir’in çıkarı,
İZBAN’ ın daha verimli çalıştırılması
için herkesi ikna edelim. İZBAN’ ın
başında kurulan ortaklığı, şimdi İZBAN’
ı sorunsuz işletmek için yapalım”
ifadelerini kullandı. (Haber Merkezi)

İnşaatı 6 yıldan bu
yana devam eden Konak
ile Bornova’yı kısa yoldan
birleştirecek Onat
Tünel’inin geçtiği
güzergahta bulunan
Mehmet Akif ve Millet
mahallerinde bazı evlerin
inşaattan dolayı adeta
deprem geçirmiş gibi
duvarlarının çatladığı
görülürken bölgede
incelemelerde bulunan
AK Parti Konak İlçe
Başkanı Mehmet Sait
Başdaş, sosyal medya hesabından
paylaşım yaparak Büyükşehir
Belediyesi’ne çağrıda bulundu. 

Evleri tek tek gezen ve çatlakları
gösteren İlçe Başkanı Başdaş, “6
yıldır süren bir inşaat. Üç müteahhit
eskitti. Hala inşaat devam ediyor.
Her akşam başlayıp sabaha kadar
süren bir çalışma. Resmen
depremin yıkamadığı yeri

büyükşehir bu hale getirdi. Burada
bırakın yaşamayı ben bile bir an
önce kendimi dışarı atmak
istiyorum. Özellikle Büyükşehir
Belediye başkanımıza ve bütün
yetkililere çağrımdır. Gelin bu
vatandaşın sesine kulak verin.
Buradaki insanları bir an önce
tahliye edin. Tahminen 30 tane ev
bu durumda. Şu anda vatandaşlar
içeriye girmekten çekiniyorlar.

Birazdan Çevre ve
Şehircilik İl Müdürlüğü
ve AFAD ekipleri
gelerek inceleme
yapacak. İnsanların bu
durumda bu evlerde
kalması doğru değil.
Vatandaşların canı bizim
için her şeyden önemli”
dedi. 

Baştaş’a adeta
depremden çıkmış gibi
duvarlarında çatlak
meydana gelen evlerini
gösteren vatandaşlar da

isyan etti. Ev sahipleri, “Bu
vaziyette ne yapacağımızı
bilemiyoruz. Büyükşehir’i arıyoruz
ama muhatap bulamıyoruz.
Müteahhitler bizimle muhatap
olmuyor. Sayın Başkanımız Cemil
Tugay’dan bu duruma el koymasını
bekliyoruz. Artık ne yapacağımızı
şaşırdık” ifadelerini kullandılar.
(Haber Merkezi)

AK Parti İzmir İl Başkanı Bilal Saygılı’nın kentin bu önemli ulaşım ağı ile
ilgili tekliflerine CHP İzmir İl Başkanı Şenol Aslanoğlu’undan yanıt geldi

“Deprem yapmadı
Büyükşehir yaptı!”
AK Parti Konak İlçe Başkanı Mehmet Sait Başdaş, Konak-Bornova arası inşaatı
süren Onat Tüneli’nin evlerinin duvarlarını çatlattığı mahalleyi ziyaret etti

CHP Genel Başkanı Özgür Özel,
kendisine özel ziyaretlerde bulunan Buca
Belediye Başkanı Görkem Duman ve Çiğli
Belediye Başkanı Onur Emrah Yıldız’ı ayrı
ayrı kabul etti. Genel Başkan Özel’e, sosyal
demokrat belediyecilik anlayışı
çerçevesinde Buca’da adım adım hayata
geçirmeyi planladıkları projelerden
bahseden Başkan Duman, “47 yıl aradan
sonra seçimlerde Cumhuriyet Halk
Partisi'ni birinci parti yaparak gelecek
umutlarımızı yeşerten Genel Başkanımız
Sayın Özgür Özel'i ziyaret ettik. Sosyal
belediyeciliğin en güzel örneklerini
sergilediğimiz Buca'mızdaki çalışmalarımızı
kendisiyle paylaştım; değerli görüşlerini
aldım. Hakça, adil bir düzeni kurmanın yolu
yerel yönetimlerin başarısından geçiyor.

Bunun için de dersimize çok sıkı çalışıyoruz”
dedi. Özel’in ikinci özel ziyaretçisi Çiğli
Belediye Başkanı Onur Emrah Yıldız oldu.
Yıldız, ziyarette koltuğa oturmasından bu
yana geçen 2 aylık sürede yaptığı
çalışmaları ve hedeflerini anlattı. Sosyal
medya hesabından paylaşım yapan Yıldız,
“47 yıl sonra seçimlerde Sayın Genel
Başkanımızla partimiz birinci parti oldu.
Gelecek güzel günlerde Genel Başkanımızın
önderliğinde vatanımız için oldukça önemli
işler başaracağımıza olan inancımız tam.
Kısa zamanda büyük işler başaracağız,
yılmadan yorulmadan çalışacağız” diye
konuştu. Ziyaretin ardından Başkan Yıldız,
Özel’e kendisinin, eşi Didem Özel’in ve
kızları İpek Özel’in karakalem tablosunu
hediye etti. (Haber Merkezi)

“DERSİMİZE İYİ ÇALIŞTIK, YORULMAK YOK!”

Beyin
gerçekle
hayali
ayırt
edemez!

İnsanlar başına bazı olaylar gelmeden,
bazı sağlıkla ilgili acı olayları yaşamadan
ne bilgi ne de tecrübe sahibi oluyor.

Damadımın kalbi evde geçirdiği bir kriz
sonucu durdu. En az 10-15 dakika beyin
oksijensiz kaldı.
Ambulansın gelmesi ve
görevlilerin masaj sonrası
kalbi tekrar çalıştırma
uğraşı ve hastaneye
kaldırma safhası devam
etti. Koma halinde
kaldırıldığı Atatürk
Eğitim Araştırma
Hastanesinde aradan
geçen 55 gündür,
oksijensiz kalan beyin
hala uyanmadı.
Doktorların çabası ise
sürüyor. Başında refakat eden kızım verdiği
her türlü mücadele ve yaptığı araştırmalarla
neredeyse tıp bilgisi edindi.

İşte bu nedenle herkesin “Acil ilk
Yardım” eğitimi alması şart. Çocukları ve
eşi, ailesi damadımın uyanmasını ve gözlerini
açmasını bekliyoruz. Arayan soran tüm
dostlara çok teşekkür ediyoruz…

Devamlı görüştüğümüz beyin cerrahı
uzman ve profesörlerden aldığımız bilgiyi
(Örnek olması ve insanların bilgilenmesi
için) burada paylaşmak istedim.
Görüştüğüm, Prof Dr. Dr. İsmail Hakkı
Aydın, “Beyin gerçekle hayali ayırt edemez:
hayal gücü bilgiden daha önemlidir” diyor.

Beyin, insanın düşünce dünyasının
merkezi ve bilgi işleme fabrikasıdır. Ancak
ilginç bir paradoksla karşı karşıyayız: Beyin,
gerçekle hayali birbirinden ayırt etme
yeteneğine sahip olmadığı gibi, bazen hayal
gücünün bilgiden daha önemli bir rol
oynadığı bir gerçektir. Bu durum, kreatif
düşünce, yenilik ve keşif alanlarında önemli
kapıları aralamaktadır…

Hayal gücü, beyin tarafından yaratıcı
düşünce ve fikirlerin doğmasını sağlayan bir
far gibidir. İnsanın zihinsel potansiyelini en
üst düzeye çıkaran ve sınırları zorlayan hayal
gücü, bilgiyi bir adım öteye taşır. Beyinin
beslenmesi ise insanların aldığı nefes
“Oksijen” ile besleniyor. Bilgi, temel bir yapı
taşıdır; ancak hayal gücü, bu yapı taşlarını
farklı şekillerde birleştirerek yepyeni bir
dünya inşa ediyor...

Bilgi, geçmiş deneyimlerimizden elde
ettiğimiz temel dayanaktır. Ancak bu bilgi,
tek başına sınırlıdır ve hayal gücü olmadan
zenginleşmez. Bilgi Sınırlar Koyar, Hayal
Gücü Sınırları Aşar. Hayal Gücü:
Problemleri Çözmenin Anahtarıdır…

Bilgi, genellikle belirli kurallar ve
standartlar çerçevesinde işler. Ancak hayal
gücü, bu kuralları esnetir ve problemlere
farklı açılardan bakmamıza yardımcı olur…

Bilgi, geçmişin birikimini temsil eder.
Mevcut durumu anlamamıza yardımcı olur.
Ancak hayal gücü, bu geçmişin ötesine
geçerek geleceği şekillendirir. Yeni
teknolojiler, sanat eserleri, inovasyonlar;
hepsi hayal gücünün ürünüdür…

Sonuç: Bilgi ve Hayal Gücü Dengede
İlerler!

Bilgi ve hayal gücü, birbirini tamamlayan
unsurlardır. Hayal ile ikisi arasındaki denge,
insanın yaratıcılığını en üst düzeye çıkarır ve
zihinsel keşiflere olanak tanır. Bu denge,
bireyleri sadece mevcut durumu anlamaktan
ziyade, geleceği hayal etmeye ve yaratmaya
teşvik eder. Bu nedenle, beyin gerçekle
hayali ayırt edemese de, bu özellik, insanın
dünya üzerindeki etkisini şekillendiren güçlü
bir araçtır…

Bu yazmış olduğum bilgiler, Tanınmış
Beyin Cerrahı Prof. Dr. İsmail Hakkı Aydın
Hocam ile görüştüklerimi kendisinden
dinlediklerimi, okurlarımın da faydalanması
için Köşemde yazmak istedim…

DABAKAN

PİRİNCİNTAŞLARI
VAHAPvdabakan@gmail.com
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Spora erişimde 
işte fırsat eşitliği
İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin

yaz okulları 24 Haziran’da
kapılarını açıyor. 17 tesiste 26
farklı spor branşında verilecek
eğitimler için kayıtlar başladı.
Yaz okulları kapsamında
atletizm, basketbol, futbol,
cimnastik, tekvando, judo,
tenis, satranç, temel hareket
eğitimi, yüzme, su topu, halk
oyunları, dans, özel öğrenciler
basketbol-yüzme, voleybol,
masa tenisi, güreş, badminton,
zeka oyunları, karate ve futsal
branşlarında eğitim verilecek.
Yetişkin kursiyerler için pilates,
step-aerobik, kano, zumba,
sağlıklı yaşam, kondisyon, yoga,
yüzme ve tenis branşları var.
(Haber Merkezi)

Eşsiz lezzetimizi
böyle öğrendiler
Bornova Belediyesi Mutfak

Atölyesi, geleneksel Türk
mutfağının yaygınlaşması ve
korunması amacıyla eğitim
veriyor. Bornovalılar, atölyede
düzenlenen eğitim ile Türk
mutfağının önemli yemeği
mantıyı geleneksel yöntem ile
öğrenme fırsatı buldu. Sadece
yemekte değil tüm alanlarda
yüzyıllar içinde oluşmuş
değerlerin korunmasının
önemine dikkati çeken Bornova
Belediye Başkanı Ömer Eşki,
“Benzer atölyelerle geleneksel
değerlerimiz olan bu
yemeklerimizi gelecek
kuşaklara doğru biçimde
aktaracağız” dedi. 
(Haber Merkezi)

İzmir’in yarım asrı aşkın süredir
kanayan yarası ve tartışmaların
odağında olan İnciraltı, hak ettiği
değeri görmeyi umutla bekliyor.
Çevre ve Şehircilik Bakanlığı
tarafından hazırlanan ve yargı süreci
devam eden İnciraltı imar planları
noktasında sonucun ne olacağı
merakla beklenirken bölgedeki
sorunlar çığ gibi büyümeye devam
ediyor. 

Tam 62 yıldır İnciraltı Seren
Sokak’ta yaşayan Bakoğlu ailesi,
yarım asrı aşkın süredir bölgelerinin
iyileşmesi için gün saydıklarını ancak
artık katlanamayacak noktaya
geldiklerini söyleyerek yaşadıkları
sorunları Ege Telgraf’a anlattı. Her
yıl sorunlarına yenilerinin
eklendiğini ve çözüm noktasında
gereken adımların atılmadığını
söyleyen Bakoğlu ailesi, en büyük
sorunlarından
birinin ise evlerinin
yanında kurulan
kurban pazarı
olduğunu söyledi.
Her yıl kurulan
kurban pazarı ile
evlerinde kokudan
ve sinekten
oturamadıklarını,
sokaklarının pislik
içinde kaldığını söyleyen Bakoğlu
ailesi, yetkililere seslenerek “Artık
biri bu düzene ‘Dur’ demeli” dedi.

‘ÇOK GÜZELDİ AMA…’
Yaşadığı sorunları üzüntü içinde

anlatan Nadire Bakoğlu, “Bu durum
ne yazık ki uzun yıllardır devam
ediyor. ‘Planlar çıktı, askıya asıldı, bu
sene kurtuluruz’ diye düşünürken
yine evimizin dibine hayvan pazarı
kurdular. Artık İnciraltı’nın bir gün
çok güzel bir yer olacağına dair
inancım günden güne bitiyor. 1962
yılında buraya geldik, o zamanlar
İnciraltı çok ama çok güzeldi. Küçük
bir köy gibiydi. Elektriğimiz yoktu,
kendi imkanlarımızla elektrik
getirdik. O zamanlar birçok insan
burada yaşıyordu, günden güne
herkes kaçıp gitti. Ölen ölüyor,
kalanlar bir avucu geçmiyor. Paran
varsa başka bir yere gidebilirsin
ancak paran yoksa bizim gibi hayvan
pazarının yanında sürüneceksin”
diye konuştu.

Hayvan pazarının birkaç senedir
kurulduğunu ve kime şikayetlerini
bildirseler ‘Biz karışmıyoruz’
dediklerini öne süren Bakoğlu,
“Daha şimdiden evimizi sinekler
bastı, bir de burayı hayvanlar
kesildikten sonra görün. Hayvanları
kesiyorlar, bütün işkembelerini,

pisliklerini bırakıp gidiyorlar. Biz
kokudan, pislikten duramıyoruz.
Zaten burası başlı başına kentin
çöplüğü gibi. Hayvanları kesiyorlar,

pisliği kalıyor;
hafriyat kamyonları
geliyor, molozlarını
bırakıyor.
Durumumuz hiç iyi
değil. Otlar
boyumuz kadar
oldu, bir de her yaz
yangın tehlikesi
yaşıyoruz. Kendi
imkanlarımızla

yevmiyeci tutup otları da
temizlemeye çalışıyoruz ama yeterli
olmuyor. Çok severek geldim ben
İnciraltı’na ama arkama bakmadan
bırakıp kaçmak istiyorum. Artık
birileri burası ile ilgilensin”
ifadelerini kullandı.

7 EL ARABASI ÇÖP!
“Biz yıllardır İzmir’in arka

bahçesiyiz” diyerek
açıklamalarda
bulunan Yıldız
Bakoğlu da “Artık
bıktık, usandık. Her
yıl seramızın
bitişiğinde bir kurban
pazarı kuruluyor.
Gelen insanlar
hayvanı satın alıyor,
kafalarından
tuttukları gibi evimizin önünde
kesiyor, leşlerini bırakıp gidiyor.
Geçen yıl belediye de gelip topladığı
halde ben kendi imkanlarımla 7 el
arabası çöp topladım. Kokusu,
hayvanların birbirini görüp de
kesilmesi acayip bir şey. Ana
konumuz kurbanların burada
kesilmesi ama bu başlı başına bir
süreç. Kurban Bayramı’ndan
yaklaşık iki ay önce bu pazar
kuruluyor. Biz o iki ay hayvanların
acı acı ağlamalarını üzülerek

dinliyor, evimizin içinde kokularını
çekmek zorunda kalıyoruz. Ankara
ve İstanbul’da biliyorum ki kurban
pazarları şehrin dışına kuruluyor.
Hayvanlar da insanların görmediği
kapalı ortamlarda kesiliyor” dedi.

‘ÇARESİZLİKTEN USANDIK’
“Burada doğdum, burada

büyüdüm… Bu güzelim İnciraltı,
hafriyatçıların, kurban pazarı
kuranların yeri oldu” sözleriyle
devam eden Yıldız Bakoğlu, “Zaten
yıllardır düğün salonlarının pisliğini
çekiyoruz. Burası zamanında tarım

bölgesiydi, babam
tarım yaparak bizi
okuttu.
Hormonsuz
domateslerimizin
tanesi 750 gram
geliyordu. Artık
bırakın domatesi,
bir dal çiçek bile
yetişmiyor. Biz bu
pislikten, bu

çaresizlikten artık usandık. Yıllardır
imar planı olmadığı için bizim
doğalgazımız yok. 10 yıl öncesine
kadar kanalizasyonumuz yoktu,
vidanjörler geliyordu. Buranın ne
olacağı konusunda hala net bir adım
atılmaması bizi kahrediyor. Bir
arazinin ortasında çaresizce birinin
bu düzene ‘Dur’ demesini
bekliyoruz. Diken üstünde yaşıyoruz,
sorunlarımız ise her geçen gün
katlanıyor. Biz bunca yıl bölgemiz
için hepsini çektik, katlandık. Fakat

bu hayvan pazarlarına, pisliğe artık
katlanamıyoruz. Bölgemiz ziyan
olsun istemiyoruz, artık sineksiz,
böceksiz, kokusuz insanca yaşamak
bizim de hakkımız” diyerek bir an
önce yetkililerin seslerini duymasını
ve bu sorunları çözmelerini
istediklerini belirterek çağrı yaptı. 

Yaya odaklı şehirlerde yaşamak temel
insan haklarından biri olmalı. Motorlu
araçlar her ne kadar hayatımızı
kolaylaştırsa da şehirlerde yayalar için ciddi
tehlike oluşturuyorlar.

Kaldırımda yürürken vızır vızır geçen
motosikletler, engelli yollarını işgal eden
araçlar, trafik sıkışıklığı, korna sesleri,
egzoz dumanı derken araçlar hem
kullananları strese sokuyor hem de
sokaklarda karşılaştıkları yayaları strese
sokmayı başarıyor.

Kısa mesafelerde yürürken,
soluklanmak, alışveriş yapmak ya da keyifli
zaman geçirmek istediğimizde araç
işgalinden dolayı yaşadığımız mahallede
hareket edemez hale geldik. Bu yalnızca
araçlara olan bağımlılığımızla açıklanabilir
bir durum değil. Yerel yönetimlerin
yayalara, motorlu araçlara bakışıyla ilgili de
bir kavram.

Sürdürülebilir ulaşım
modelleriyle desteklenmeyen
şehir yaşamı birçok insan için
kolaylıktan ziyade her geçen gün
daha da büyüyen bir eziyete
dönüşecek gibi.

Toplu ulaşım imkanlarının artırılması,
çevreci ulaşım araçlarının satın alınması,
elektrikli araçlara dönüşüm, mikromobilite
araçlarının şehirde ulaşılabilir olması gibi
faktörler az da olsa bir iyileşmeye sebep
olacak.

Avrupa’da ulaşım konusunda fon ve
düşük faizli kredi sağlayan birçok finans
kurumunun kredi sağlama koşulları
arasında sürdürülebilir ulaşım planı ve
altyapısına sahip olma şartı bulunuyor.

Dolayısıyla yakın gelecekte ulaşım
sistemini revize etmek, çevreci araçlar
almak, metro-tramvay, bisiklet yolu
yapmak isteyen ya da düşüncesi olan her
kim varsa sürdürülebilir ulaşım planını
hayata geçirme yönünde bir irade
göstermesi gerekiyor.

İstanbul, İzmir ve Konya büyükşehir
belediyeleri bu süreçleri tamamlamış
durumda. Kocaeli’de de bu çalışmaların
devam ettiğini biliyorum. Yakın gelecekte
en çok konuşacağımız anahtar kelimeler
arasında akıllı kentler, afet dirençli
kentler, iklim dirençli kentler ve dirençli
akıllı sürdürülebilir kentler gibi kavramlar
bulunuyor.

Gelelim başlığa… Kaldırımda yaya
olarak kesintisiz yürümek neredeyse
mümkün değil. Engelliler, yaşlılar,
çocuklar ve bebek arabalı anneler-babalar

gibi grupları düşündüğümde kaldırımda
yürümenin zaman zaman çileye
dönüştüğünü görebiliyor, anlayabiliyorum.

Geçen hafta Karşıyaka Bostanlı
Mahallesi’nde kentsel dönüşüm
kapsamında inşaatı devam eden bir
binanın önünden geçmeye çalıştım. İnşaat
nedeniyle hem kaldırım hem de kaldırımın
sokakla birleştiği bölüm tamamen işgal
edilmiş, inşaat tarafından etrafı
bariyerlerle çevrilmişti. 

Sokaktaki araç parklanmaları ve inşaat
işgali nedeniyle her saat vızır vızır araç
geçen sokakta araçlarla birlikte yürümek
zorunda kaldım.

İlgili inşaatın işgalini ve
yaşadığım/yaşayacağımız durumla ilgili
ilçe belediyesine fotoğraf gönderdim ve
işgalin tehlike yarattığını ifade ettim.
Birkaç gün içerisinde sorunla ilgili çözüm
olur düşüncesindeyken belediyeden gelen
yanıt özetle ‘İşgal harcının yatırıldığı,
dolayısıyla işgalin farkında olduklarını ve
yasalara uygun bir işgal olduğu’
yönündeydi.

Parasını ödeyerek kaldırımı ve yolun
bir kısmını işgal etme hakkına sahipmişiz.
Yayalar motorlu araçlardan da
inşaatlardan da önce geliyor siz de bilin
istedim.

Onlar da İnciraltı’nın 
‘kader kurbanları!’

TOKMAKOĞLU 

Ver
parayı,
işgal et!

A.BUĞRA 

ANLIK BİRİKİMLERİN TOPLAMI 
bugra@kesfetsek.com

Evlerinin yanında kurulan kurban pazarı ile yaşamak zorunda bırakılan Bakoğlu ailesi,
sinek, koku ve böcekle mücadele ediyor, yetkililere sesleniyor: İnsanca yaşamak istiyoruz!
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YAĞMUR DAŞTAN

Özel Tırtıl Kreş ve Gündüz Bakımevi
adında, Balçova Vergi Dairesi’ne
bağlı 1000327703 vergi numaralı
işletmiş olduğum kuruma ait A 1201-
1255 seri arası kullanılmamış 1 cilt
gider pusulamı kaybettim.
Hükümsüzdür.

ZAYİ İLANI

Resmi ilanlar : www.ilan.gov.tr’de  Basın: 2040903
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URLA’DA KONFERANS VEREN TARİH PROFESÖRÜ İLBER ORTAYLI, UYARDI

İzmir Yüksek Teknoloji
Enstitüsü (İYTE) Atatürkçü
Düşünce Topluluğu tarafından
Urla Kent Tarihi ve Arşivi’nde
(UKTA) düzenlenen etkinlikte
Prof. Dr. İlber Ortaylı “Lider
Atatürk’ün İzinde Konuşmalar”
Konferansını gerçekleştirdi.
Konferansa Urla Belediye
Başkanı Yüksek Mimar Selçuk
Balkan’ın yanı sıra siyasi
partilerin temsilcileri, sivil
toplum kuruluşlarının
temsilcileri, öğrenciler ve
vatandaşlar katıldı. Konferansta
çocukların yetişme tarzına ve
eğitime yönelik açıklamalarda
bulunan Prof. Dr.Ortaylı, çocukların yanlış
yetiştirildiğini ellerine cep telefonları ve
tabletler verilerek susturulmaya çalışıldığını
belirterek, “Onun için yapılacak şey
çocuklarınızı okutmaktır. Ellerinden o
aletleri lütfen alın, belirli bir disiplinle
çocuklarınızı okutacaksınız. Benim
zamanımda olmayan edebiyat, tarih, coğrafya
ve çocuk kitapları var. Anası ve babası
uğraşmazsa dedesi ile nenesi mi uğraşacak.
Bizim cumhuriyetçi kız arkadaşlarımız da
torunlarla biraz az uğraşıyorlar benim
gördüğüm. Biraz daha uğraşırlarsa iyi olur.
Çocuk dediğin üç nesil ile yetişir. Böyle

yapacaksınız bunun başka bir çaresi yok.
Devlete bırakamazsınız. Devlet olmuyor”
dedi. Anne-babalara çocuklarını, okutmak,

öğretmek ve gezdirmek zorunda
olduklarını belirten Prof.
Dr.Ortaylı, “Bu yapılmıyor mu
yapılıyor ama sayı çok düşüktür.
Çocukla uğraşmak demek bizde
istediği oyuncağı ve kıyafeti
almak demektir. Halbuki
söylemeye gerek yok çocuk sevgi
ve ilgi bekler. Yani mal ve mülk
ikinci derecede kalır. Tabi rahat
yaşayan istediği alınan bir
çocuğun da gözü doyar falan ama
o şart değildir. Çocuğun duyacağı
en kötü açlık sevgi ve ilgi
açlığıdır. Sevgi ve ilgi olmadığı
takdirde o bireyin sağlıklı olması
mümkün değildir. Onun için

uğraşacaksınız madem siz çocuk yapmayı
istediniz yapmanız şart değildi bu dünya
kalabalığında mademki anneniz babanız illa
torun diye tutturdular aferin onlara o vakitte
çocuğun sorumluluğunu paylaşırsınız.
Türkiye’nin çocukları maalesef bu
cumhuriyetin konumuna bu cumhuriyetin
istikbaline ve taşıdığı mesuliyetlere uygun
şekilde büyütülmüyor. Bunun böyle
olduğunu bilin” diye konuştu. Konferansın
ardından Urla Belediye Başkanı Selçuk
Balkan değerli konuşmalarından dolayı İlber
Ortaylı’ya teşekkür ederek plaket takdim etti.
(Haber Merkezi)

Atalık tohumlar Bornova’da yaşatılıyor
Kırsal kalkınma hedefiyle tarım

alanında önemli çalışmalar yapan
Bornova Belediyesi, kış
sebzelerinden atalık yerel tohum
üretmeye başladı. Bornova
Belediye Başkanı Ömer Eşki,
amaçlarının vatandaşları doğal ve
sağlıklı gıdalarla buluşturmak
olduğunu söyledi. Bornova
Belediyesi yaz sebzelerinin
ardından kış sebzelerinden de
atalık yerel tohum üretimine geçti.
Yaka Mahallesi’ndeki Doğal Tarım
Çiftliği’nde yetiştirilen sebzelerden
tohumluk olarak bırakılan
ürenlerin hasadı yapıldı. Hasadın
ardından turp, lahana, karnabahar,
pancar, pazı, ıspanak roka, tere
otu, maydanoz ve marul gibi çeşitli
türlerdeki sebzelerin tohumları
çıkarıldı. Bornova Belediyesi
üretilen tohumların büyük

miktarını başta yerel üreticiler
olmak üzere ücretsiz vatandaşlara
dağıtacak. Bir kısmını tohum
takaslarında kullanarak çeşitliliği
artıracak. Bir kısmını da Tarımsal
Hizmetler Müdürlüğü’ne ait
bahçelerde fideleyerek atalık yerel
tohum üretiminin devamını
sağlayacak, yaygınlaştırıp,
yaşatacak. Bornova 12 eski köy
yerleşimi ile önemli tarım
potansiyeline sahip olduğunu
söyleyen Bornova Belediye Başkanı
Ömer Eşki, “Misket Üzümü, Kınalı
Bamya, Pınarbaşı Narı ve Ayvası
gibi Bornovamıza ait değerlerimize
sahip çıkarken vatandaşlarımızın
sağlıklı ve doğal gıdalara erişimini
kolaylaştırmak istiyoruz. Bunu da
atalık yerel tohumlarımıza sahip
çıkarak yapıyoruz” dedi. 
(Haber Merkezi)

“Çocukların ellerinden
O ALETLERİ LÜTFEN ALIN” 

30 Mayıs 2024 Perşembe6 YEREL YÖNETİMLEREditör: Kazım Erkmen Tasarım: Serkan Önder

Karşıyaka Belediyesi, katılımcı yönetim
anlayışıyla hayata geçirdiği aylık ‘Vatandaş
Buluşması’nın ikincisini Şemikler
Mahallesi’ndeki Ahmet Piriştina Balkan
Kültür Merkezi’nde gerçekleştirdi.
Başkan Yıldız Ünsal, bürokratları ile
birlikte katıldığı buluşmada Şemikler,
Fikri Altay ve Demirköprü
mahallelerinde yaşayan yurttaşlar ve
muhtarlarla bir araya geldi. Tek tek söz
alan mahalle sakinlerinin talep ve
önerilerini dinleyen Başkan Ünsal, ekibiyle
tüm talepleri değerlendireceklerini ve bu
doğrultuda hizmet ve projelerine yön
vereceklerini söyledi. Özellikle Şemikler Çarşısı
konusunda çalışma yapmak istediklerini dile getiren Ünsal
“Şemikler Çarşısı daha hareketli ve modern olmalı. Sizinle
bu konuda ortak çalışalım” diye konuştu. Temel

hizmetlerinden biri olan temizlik konusuna
büyük önem verdiklerini de ifade eden Başkan

Ünsal, toplumsal farkındalığı güçlendirmek
için başlattıkları ‘Hedef Tertemiz
Karşıyaka’ kampanyasına destek istedi.
Parklarda bulunan spor alanlarının geç
saatlerde kullanımı nedeniyle çevreye
rahatsızlık verildiğinin şikayeti üzerine
Başkan Ünsal, “Gençlerimiz AVM’lerde

elinde telefonla vakit geçirmesin de
oralarda spor yapsınlar. Ama düzeni bozan

davranışlarla ilgili dikkatli olmak lazım”
ifadelerini kullandı. Ünsal “Belediye olarak

hizmet ve projelerimizi en etkin şekilde
sürdürmek için önemli bir kadro yapılanması içindeyiz.

Liyakat esaslı ve mesleğe göre görevlendirme yapıldı. Çok
daha etkin belediyeciliğin olduğu bir dönem göreceksiniz”
dedi. (Haber Merkezi)

Başkan Çiçek hobi 
bahçesi uyarısı yaptı

Efes Selçuk’ta 
temiz sokaklar 

ALİAĞA’DA ŞİMDİ
spor yapma zamanı
Çocukları küçük yaşlardan itibaren spora
teşvik etmek amacıyla organize edilen
Aliağa Belediyesi Spor Okulları’nda yaz
dönemi kurs kayıtları 3 Haziran 2024
Pazartesi günü başlıyor. Futbol,
basketbol, güreş, karate, voleybol,
pilates, fitness ve cimnastik branşlarında
sınırlı kontenjan ile açılacak kurslara
kayıtlar 5 Haziran Çarşamba günü mesai
bitiminde son bulacak. Kurslara katılmak
isteyenler 3-5 Haziran tarihleri arasında
başvurularını 10.00-17.00 saatleri
arasında Aliağa Spor ve Yaşam
Merkezi’ne yapabilecek. Kayıtların
ardından antrenmanlar 1 Temmuz’da
başlayacak. (Haber Merkezi)
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Yıldız 
Ünsal

Menderes Belediye Başkanı İlkay Çiçek,
vatandaşları hobi bahçeleri konusunda
uyardı. Çiçek, yasadışı olan hobi
bahçelerinin yıkılacağını açıkladı. Çiçek,
“Menderes’imizde de artış gösteren hobi
bahçeleriyle ilgili gerekli denetim ve
çalışmaları gerçekleştiriyoruz. Ne yazık
ki hobi bahçesi uygulaması amacının
dışına çıkmış durumda. İlçemiz sınırları
içerisinde yer alan ve yıkım kararı çıkan
tüm hobi bahçelerini yıkacağız. Buradan
vatandaşlarımıza sesleniyorum yasaya
aykırı olarak yapılan hobi bahçeleri alıp
suça ortak olmayın ve mağduriyet
yaşamayın” dedi. (Haber Merkezi)

İlkay 
Çiçek

İzmir Büyükşehir Belediyesi İklim
Değişikliği ve Sıfır Atık Dairesi Başkanlığı
Kent Temizliği Şube Müdürlüğü
tarafından görevlendirilen 25 kişilik
temizlik ekibi, Efes Selçuk Belediyesi
temizlik emekçileri ile birlik ve
dayanışmayla Efes Selçuk sokaklarını
pırıl pırıl yaptı. Başkan Filiz Ceritoğlu
Sengel, “Sayın Cemil Tugay’ın İzmir
Büyükşehir Belediye Başkanlığı’na
seçildiği ilk günden beri el ele tutuşup
hizmetleri yerine getirmek için gayret
ediyoruz. Bunların en güzel
örneklerinden biri de temizlik
çalışmalarındaki birliktelik oldu” dedi.
(Haber Merkezi) 

Selçuk
Balkan

İlber 
Ortaylı 
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İzmir Büyükşehir Belediyesi, yaz aylarında artan orman yangınlarına karşı
önlemlerini yoğunlaştırırken, oluşturulan gönüllü ordusuna eğitimler verildi 

İzmir ormanlarına 
“gönüllü” kalkanı

Küresel iklim krizi, artan
sıcaklıklar, ormanlar üzerinde ciddi
bir tehdit oluşturuyor. Tüm riskleri
göz önünde bulunduran İzmir
Büyükşehir Belediyesi, olası
yangınlara erken müdahale için
önlemlerini artırdı. İtfaiye Dairesi
Başkanlığı, 30 ilçedeki 62 istasyonda
300 araç ve bin 95 yangın söndürme
personeliyle olası yangınlara karşı
24 saat hazır bekliyor. İzmir
İtfaiyesi’nin ormanlara yönelik bir
diğer koruma kalkanı ise köylüler.
Kırsal bölgelerde muhtarlar ve
yurttaşlardan oluşturulan orman
gönüllüleri, belediye tarafından
kendilerine verilen tankerlerle,
yangınları henüz başlama
aşamasındayken söndürme imkanı
yakalıyor. Orman gönüllüleri İzmir
İtfaiye Dairesi Başkanlığı ekipleri
tarafından belirli aralıklarla teorik
ve uygulamalı eğitimden geçiriliyor.
Şu ana kadar köylere 5 ton su
kapasitesine sahip 338 tanker
dağıtıldı. İzmir Büyükşehir
Belediyesi İtfaiye Dairesi Başkanı
İsmail Derse, bu çalışmanın
yangınlara müdahale hızını
geliştirdiğini söyledi.  Köylülerin de
yangına müdahale etmek için
eğitimden geçirildiğini ifade eden
İsmail Derse, “Kent merkezindeki

yangınlara müdahale hızımız 5
dakika. Kırsal alan yangınları için
varış süresi yaklaşık 13 dakika.
Buraya en yakın itfaiye grubu
Bornova’da. Ekiplerin Bornova’dan
çıkıp buraya gelmesi yaklaşık 13
dakika. Tam o sırada bizim
ihtiyacımız olanı tankerler,
muhtarlar ve gönüllülerimiz
sayesinde devreye giriyor. Böylelikle
yangına müdahale hızı artıyor.
2023’te 210 yangın çıktı. Bu

yangınların yüzde 66’lık bölümü
köylülere verilen tankerler
sayesinde söndürüldü” dedi. Derse,
geçtiğimiz yıl çıkan yangınların
yüzde 48’nin sigara izmariti kaynaklı
olduğunu da hatırlatarak,
deodorant kutuları, çakmak, sigara
izmariti gibi tehlikeli ürünlerin
doğaya atılmaması uyarısında
bulundu. İtfaiye Orman Köyleri ve
Kırsal Alan Yangınları Müdahale
Şube Müdürü Yaşar Korkmaz da

Akıllı İhbar Sistemi (AİS) ile
yangınlara hızlı ve etkili şekilde
müdahale ettiklerini vurguladı.
Korkmaz, “Ormanlık alanlarımızın
yüzde 46’sını 12 istasyondan gerçek
zamanlı görüntü işleme teknolojisi
‘yapay zeka’ ile izliyoruz. Sistem
yangını algıladığı zaman en yakın
muhtarlarımıza haber veriyoruz.
Ekipler bölgeye gidene kadar onlar
müdahale ediyor” diye konuştu.
(Haber Merkezi)

İzmir Gazeteciler
Cemiyeti’nin yürüttüğü
‘Nar 2- Şiddete Karşı
İletişim Projesi’
kapsamında Konak’ta
görev yapan muhtarlara
yönelik farkındalık ve
eğitim çalışması yapıldı.
Eğitim bitiminde İGC
Başkanı Dilek
Gappi’yle birlikte
esnafın vitrinine
üzerinde “Mahallemizi Şiddete
Kapattık” yazılı etiket yapıştıran
Konak Belediye Başkanı Nilüfer
Çınarlı Mutlu, “Çok duyarlı
muhtarlarımız var. Biz erkek
şiddetine ve çocuk istismarına
karşı sesimizi en yüksek şekilde
çıkarmaya ve kadını daha da
güçlendirmeye hazırız. Biz

elimizden ne geliyorsa belediye
olarak, muhtarlar olarak
çabalayacağız” dedi. Başkan
Mutlu, İzmir’de çok sayıda kadın
cinayeti yaşandığını ve bu
konuya yoğunlaşmak gerektiğini
dile getirdi. Konak’ta
muhtarların duyarlı olduğunu ve
hep birlikte erkek şiddetine ve

çocuk istismarına karşı
mücadele edeceklerini
vurgulayarak şunları
söyledi: “Çok duyarlı
muhtarlarımız var.
Bugün herkes burada ve
biz erkek şiddetine ve
çocuk istismarına karşı
sesimizi en yüksek
şekilde çıkarmaya ve
kadını daha da
güçlendirmeye hazırız.

Biz elimizden ne geliyorsa
belediye olarak, muhtarlar
olarak çabalayacağız. Konak’ta
yeni dönemde kadının sesinin
daha güçlü çıktığı, çocukların ve
diğer her türlü istismara
uğrayanların yanında olan, onları
koruyan bir dönemi yaşamak
istiyoruz.” (Haber Merkezi)

Kuşadası Belediyesi, kent
genelinde yaşanabilecek
olumsuzluklarda hemşerilerden
gelen talepleri anında giderebilmek
amacıyla 1 Mart 2021 tarihinde
Acil Müdahale Birimini kurdu.
Temizlik İşleri Müdürlüğü, Fen
İşleri Müdürlüğü ile Park ve
Bahçeler Müdürlüğü’nde 19
personelle görev yapan Acil
Müdahale Birimi, alt yapı
kurumları tarafından kent

genelinde yürütülen çalışmalar
nedeniyle bozulan yol ve
kaldırımların tamiratından,
ağaçların budanmasına, sokakların
temizliğinden parkların bakımına
kadar birçok farklı alanda gelen acil
talepleri çözüme kavuşturdu. Acil
Müdahale Birimi ekiplerinin
çalışmaları, Camikebir Mahallesi,
Kahramanlar Caddesi ve Sağlık
Caddesi’ndeki bazalt taş tamiratı ile
devam ediyor. (Haber Merkezi)

Duman’dan kiraz 
festivaline davet

Konak’ın mahalleleri 
artık şiddete kapatıldı

KUŞADASI’NDA ANINDA ÇÖZÜM 

İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin
katkıları ve Buca Belediyesi ile
Belenbaşı Mahalle Muhtarlığı iş
birliğiyle düzenlenen Belenbaşı Yörük
Kültürünü Tanıtma ve Kiraz Festivali
için hazırlıklar tamamlandı. 2 Haziran
Pazar günü saat 12.00’de başlayacak
festival, köy girişinden festival alanına
yapılacak kortej yürüyüşü ile
başlayacak. Festivale katılanlar gün
boyu sürecek halk oyunları
gösterileri, organik pazar, Yörük
kültürünü yansıtan el emeği ürünlerin
yer alacağı stantlar ve yarışmalarla
keyifli saatler geçirecek. Türk halk
müziği sanatçıları Ali Çakar ve Zeynep
İlhan’ın sahne alacağı festival, ünlü
sanatçı Hüseyin Turan konseriyle
sona erecek. Buca Belediye Başkanı
Görkem Duman, “2 Haziran’da değerli
sanatçılarımızla, türkülerimizle,
üreticilerimizle, halkımızla beraber
olacağımız, Anadolu kültürünün eşsiz
değerlerinin yeniden canlanacağı
eşsiz bir gün bizleri bekliyor” 
diye konuştu. (Haber Merkezi)

Şehir içi ulaşımı rahatlatmak için çalışmalarını
sürdüren İzmir Büyükşehir Belediyesi, Balçova
Metro İstasyonu’nun da bulunduğu alanda yer alan
Ata Caddesi Kavşağı’nı düzenliyor. Bu düzenleme
ile birlikte mevcutta Narlıdere yönüne doğru tek
yön olarak işleyen çevre yolunun yanındaki
Mustafa Kemal Sahil Bulvarı'nın İdil Sokak ile Ata
Caddesi Kavşağı arasındaki bölümünde trafik akışı
çift yön olacak. Böylelikle Ata Caddesi’ne girişler
rahatlayacak ve Mithatpaşa Caddesi’ndeki trafik
yoğunluğu da azalacak. İzmir Büyükşehir
Belediyesi Fen İşleri Dairesi Başkanlığı Şantiye
Şube Müdürü Nihat Kurtar, “Balçova Metro
İstasyonu’nun açılmasıyla birlikte bu bölgede
oluşan araç ve yaya trafiğini rahatlatmak için
kavşak düzenleme çalışmalarına başladık. Aynı
zamanda bu bölgede Mithatpaşa Caddesi’ne

alternatif bir güzergah yaratıyoruz. Alışveriş
merkezlerinin arkasında yer alan çevre yolunun
yanındaki Mustafa Kemal Sahil Bulvarı’nı çift yön
haline getireceğiz. Burası daha önce Narlıdere
yönüne doğru tek yöndü. Bu düzenlemeyi
yaptığımızda Narlıdere yönünden gelen sürücüler
Mithatpaşa Caddesi yoğun olduğunda bu yolu
kullanarak Ata Caddesi Kavşağı’na ve buradan da
istedikleri yöne gidebilecekler. Bu kavşak
düzenleme projesi özellikle Ata Caddesi yönünde
gidecek araçlar için ciddi bir ulaşım kolaylığı
sağlayacak” diye konuştu. Çalışmaları bir ay içinde
bitirmeyi hedeflediklerini belirten Kurtar, Fen
İşleri ekiplerinin bordür döşeme ve kavşak
düzenleme çalışmalarını sürdürdüğünü, İZSU,
Gediz A.Ş. ve Telekom’un altyapı ile ilgili
düzenlemeler yaptığını belirtti. (Haber Merkezi)

Balçova Ata Caddesi Kavşağı rahatlayacak
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Büyüklere
acı

masallar
Bir varmış bir yokmuş; vaktin

birinde medeni ülkelere özenen
şanlı bir iktidarın hüküm sürdüğü,
koca bir imparatorluk varmış.
Günlerden bir gün o şanlı
imparatorluğu yönetenler karar
almış. Pay-ı tahtın sokaklarında
dolaşan itler şanımızı lekeliyor.
Derhal önlem alına! Frenk ülkesi ile
gizli bir anlaşma yapılmış. Kozmetik
sanayinde kullanılan köpekler
Frenklere verilecek, karşılığında
para alınacakmış. Bir taşla iki kuş.
Hem Pay-ı tahtın sokaklarından
köpekler temizlenecek, hem de
ekonomiye değer katılacak. Hemen
ferman çıkarılmış, köpek başına
ödül konmuş. Yine de ahali pek
oralı olmamış. Senelerdir
sokaklarında yatıp kalkan canları
kendi elleriyle ecnebilere vermek
vatandaşın aklına pek yatmamış. İş
ödüle sevinen berduşlara ve sokak
serserilerine kalmış. Başkentte
amansız bir av başlamış. 3-5-10-100
derken binlerce köpek toplanıp,
rıhtımda bir gemiye tıkılmış. Aç
susuz hayvanların halini gören ahali
daha fazla dayanamamış. Bir gece
gemiyi basmış, hayvancıkları azad
etmiş. Hükümet tabi bu işe çok
sinirlenmiş. 

ASKER DİKİLMİŞ
Getirilen köpeklerin başına asker

dikilmiş. Vatandaş gemiye
yaklaştırılmamış. Dile kolay tam 80
bin köpek toplanmış. Frenklere acil
haber salınmış. “Parayı verin,
köpekleri alın” denmiş. Ama ne
gelen olmuş, ne de giden. İkinci
pusula da yollanmış. Damping
notuyla birlikte. Onca köpek aç
susuz günlerce Frenkleri beklemiş.
Sonunda sözde medeniyetten
beklenen haber gelmiş. Vazgeçtik.
Köpekleri artık istemiyoruz!
Kudretli Şehr-i Emin düşünmüş
taşınmış. Bu kadar hayvanı ne
yapsak ne etsek de derken gemi
sessizce kıyıdan hareket etmiş. 80
bin köpek açıktaki küçücük bir
kayalığa o yaz sıcağında terk edilmiş.
Karınca yuvası gibi kalabalıktan yer
görünmez olmuş. Ne tek bir gölge
ne de tek bir damla su varmış. Yaşlı
ve zayıf köpekler şanslıymış. Onlar
önce ölmüş. Ölenlerin etini yiyenler
daha uzun yaşamış. Her geçen vapur
sesini yardım geliyor sanmış
zavallıcıklar. Uzun uzun ulumuşlar.
Bir damla su, bir lokma ekmek
beklemişler haftalarca. İlk günlerde
bazı balıkçılar teknelerle hayvanları
beslemeye gitmiş; ama nereye kadar.
80 bin köpek bu dile kolay. Tuzlu su
daha da yakmış ciğerlerini. Ağızları
kurumuş, halden takatten düşenler.
Diri diri ötekilere yem olmuş.
Zavallıların acı feryatları deryaları
aşmış, sıcak yaz gecelerinde kıyıya
kadar ulaşmış. Duyanların
kulaklarından o sesler,
burunlarından o koku yıllarca
gitmemiş. Sivriada, Hayırsız Ada
olmuş. Ahali başlarına gelen her
felaketi senelerce o köpeklerin
ahına bağlamış. Katliam yıllarca
dilden dile anlatılıp durmuş. Aradan
100 kusur sene geçmiş. Sokak
köpekleri yine gündeme gelmiş. Bu
kez rakam yuvarlak hesap 4 milyon.
Bilmem anlatabildim mi?

UĞUR

KIRMIZI DAKTİLO
KADİRmedyaup@gmail.com
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Kapitalizmin vahşi tüketim 
anlayışı ve karbon ayak izi 

Günümüzde kapitalizmin vahşi tüketim
anlayışı nedeniyle tüketim alışkanlıklarındaki
değişiklik çevresel tahribata neden olmaktadır.
Aşırı ve bilinçsiz tüketim atık miktarının
artmasına ve çevre kirliliğine neden
olmaktadır. TÜİK’in yayınladığı rapora göre
Türkiye’de 2022 yılında; imalat sanayi işyerleri,
maden işletmeleri, termik santraller, organize
sanayi bölgeleri (OSB) ve hanehalklarında
29,4 milyon tonu tehlikeli olmak üzere toplam
109,2 milyon ton atık oluşmuştur (TÜİK,
2022).
TANIMI

Karbon ayak izi, birim karbondioksit
cinsinden ölçülen, üretilen sera gazı miktarı
açısından faaliyetlerinin çevreye verdiği
zararın ölçüsüdür ve iki ana parçadan oluşur.
Doğrudan ayak izi ve dolaylı ayak izi.

Birincil ayak izi, evsel enerji tüketimi ve
ulaşım (araba ve uçak) dahil olmak üzere fosil
yakıtların yanmasından ortaya çıkan doğrudan
CO2 emisyonlarının ölçüsüdür.

İkincil ayak izi, kullandığımız ürünlerin
tüm yaşam döngüsünden bu ürünlerin imalatı
ve en sonunda bozulmalarıyla ilgili olan dolaylı
CO2 emisyonlarının ölçüsüdür.
KAPSAMI

Karbon ayak izi, bireysel ve kurumsal
olmak üzere iki amaç üzerine
hesaplanmaktadır. Bireysel karbon ayak izi, bir
kişinin tüketim alışkanlıkları doğrultusunda
oluşturduğu karbon ayak izini temsil ederken;
kurumsal karbon ayak izi bir şirketin
faaliyetleri doğrultusunda ortaya çıkan
karbondioksit emisyonunu temsil etmektedir.
Karbon ayak izi hesaplanırken, bir mal ya da
hizmetin hammadde tedarikinden müşteriye
ulaşınca kadar geçen sürede tüketilen doğal
kaynak miktarının karbon dioksit eş değeri
olarak ifadesidir. Karbon ayak izi, birim
karbondioksit
cinsinden
ölçülen, üretilen
sera gazı miktarı
açısından insan
faaliyetlerinin
çevreye verdiği
zararın
ölçüsüdür.
CO2e,
"karbondioksit
eşdeğeri"
anlamına gelir ve
farklı sera
gazlarının emisyonlarını küresel ısınma
etkilerine göre karşılaştırmak için kullanılan
bir ölçüm birimidir. Ölçülen tüm sera
gazlarının birleşik emisyonlarıyla aynı ısınma
etkisine sahip olan CO2 miktarını temsil eder.
AZALTMANIN YOLLARI

1. Mümkünse güneş, rüzgar enerjisi gibi
yenilenebilir enerji kaynakları, tasarruflu
ampul vb. kullanarak elektrik kullanımını;
güneş enerjisi kullanarak doğalgaz kullanımını
azaltabiliriz. Böylece en önemli emisyon
kaynaklarından biri olan enerji tüketimini
azaltabiliriz.

2. Ağaçlandırma çalışmalarına katkıda
bulunarak dikilen her ağaç için yılda 12
kilogram karbondioksit emilimi sağlayabiliriz.

3. Ev, okul ve iş yerlerindeki çöplerimizi
geri dönüşüm kutularına atarak, emisyon
oluşumunu önleyebiliriz.

4. İhtiyaçlarımızı karşılarken önceliğimizi
geri dönüştürülebilir, daha yeşil ürünlerden
yana kullanarak çevreye katkıda bulunabiliriz.
Alacağımız elektronik aletleri A Sınıfı enerji
tüketimi olanlardan tercih ederek doğayı
koruyabiliriz.

5. Toplu taşıma araçlarını kullanarak hatta
araç yerine yürüyerek veya bisiklete binerek
emisyonların azalmasına yardımcı olabiliriz.

6. Uçakların kalkış ve inişlerdeki mil başına
yakıt tüketimleri normal seyir halindekinden
çok daha yüksek olduğu için mümkün
olduğunca direk uçuşları tercih etmeliyiz.

7. Günlük hayattaki ulaşım ve ısınma
ihtiyaçlarımız için temiz yakıtları tercih
edebiliriz. Mümkünse fosil yakıtlı araçlar
yerine elektrikli ve hibrid araçlar tercih edip,
ısınma için de yakıt tercihimizi doğalgazdan
yana kullanabiliriz.
İDDİALAR VE YANITLAR:

1. Karbon ayak izi ile dijital kölelik mi
oluşturulacak?

Karbon ayak izi, bir kişinin yaşam tarzı,
tüketim alışkanlıkları ve genel olarak çevreye

olan etkisi hakkında bilgi sağlayan bir ölçüttür.
Ancak, karbon ayak izi kullanarak bir kişiyi
doğrudan dijital kölelik altına sokmak
mümkün değildir. Dijital kölelik genellikle bir
kişinin dijital platformlarda bilgilerinin izinsiz
olarak kullanılması veya manipüle edilmesiyle
ilgilidir. Karbon ayak izi, çevresel etkinin
ölçülmesine odaklandığından, bu tür bir izin
dışı kullanım için bir araç olarak kullanılamaz.
Karbon ayak izinin hesaplanmasında kişilerin
birincil verileri kullanılmadığı gibi kullanılan
verilerin her şartta gizlilik esasına uygun
muhafaza edilmesine de dikkat edilmelidir.

2. Nüfusun azaltılması mı planlanıyor?
Karbon ayak izi genellikle bireylerin veya

toplumların çevresel etkisini ölçmek için
kullanılır. Karbon ayak izinin azaltılması,
genellikle çevresel sürdürülebilirlik
hedeflerine ulaşmak için bir strateji olarak
görülür. Bu stratejiler arasında enerji

verimliliğini
artırmak,
yenilenebilir
enerji
kaynaklarını
teşvik etmek,
sürdürülebilir
ulaşım
sistemleri
geliştirmek ve
atık yönetimini
iyileştirmek gibi
önlemler
bulunur. Ancak,

karbon ayak izini azaltma stratejilerinin nüfus
azaltılmasıyla doğrudan bir ilişkisi yoktur.
Nüfus politikaları genellikle ayrı bir konu
olarak ele alınır ve genellikle sosyal, ekonomik
ve demografik faktörlere dayanır. Çevresel
sürdürülebilirlik hedefleri ile nüfus politikaları
arasında belirli bir bağlantı olabilir, ancak
nüfusun azaltılması doğrudan karbon ayak
izinin azaltılması için bir hedef
değildir. Tam aksine, karbon
ayak izinin azaltılması ile
çevresel iyileştirme
sağlanabileceği için
insanların bünyeleri
daha sağlıklı bir hale
kavuşacaktır. Böylelikle
doğurganlık
oranlarındaki artışla
birlikte nüfus artışının
da olabileceğini
söylemek mümkündür.

3. İnekleri yok edip
yapay eti mi getirecekler?

Karbon ayak iziyle ilgili
tartışmalar genellikle insan etkisi
üzerine odaklanır ve ineklerin metan gazı
salınımı, sera gazı emisyonları gibi çevresel
etkileri tartışmaların bir parçasıdır. Bununla
birlikte, karbon ayak izini azaltma stratejileri
genellikle inekleri yok etmek yerine, tarım ve
hayvancılık endüstrisinde daha sürdürülebilir
uygulamaların teşvik edilmesiyle ilgilidir.
Yapay et veya laboratuvar eti, geleneksel
hayvancılık yöntemlerine alternatif olarak
geliştirilen bir teknolojidir. Bu teknoloji,
gerçek et dokusu ve besin değeri sağlayan
laboratuvar ortamında yetiştirilen hücrelerin
kullanılmasını içerir. Yapay etin potansiyel
çevresel faydaları, geleneksel hayvancılık
endüstrisine kıyasla daha az sera gazı
emisyonu, daha az su tüketimi ve daha az arazi
kullanımı gibi faktörlere dayanır. Ancak, yapay
etin ticari olarak yaygınlaşması ve ineklerin
yerini alması zaman alabilir ve birçok

teknolojik, kültürel, ve ekonomik engel
bulunmaktadır. Ayrıca, yapay etin sağlık
etkileri ve sosyal kabulü gibi konularda
tartışma konusudur. Bu nedenle,
ineklerin tamamen yok edilip yapay
etin getirilmesi gibi bir senaryo şu
anda gerçekçi görünmemektedir.
Ayrıca, ineklerin oluşturacağı
sera gazının biyogaz enerjisi elde
etmek için kullanılabilmesi ile
sağlanacak çevresel fayda
üzerinde durmak ve geleneksel
hayvancılık faaliyetleri ile ilgili
çalışmaları gündemde tutmak
çok daha etkili olacaktır.
Bununla birlikte; bir adet akıllı
cep telefonu üretimi için
oluşan CO2 miktarının
55 kilogram olduğu
dünyadaki toplam cep
telefonu sayısının 5
milyara yaklaştığı
düşünüldüğünde cep telefonu
sektörünün ineklerden daha
fazla karbon ayak izine sahip
olduğu görülmektedir. Kırmızı ete
alternatif olarak yapay et öneren
merkezlere cep telefonlarına
alternatif yeni ve sürdürülebilir iletişim
araçları önermek asıl gaye olmalıdır.

4. Kişisel verilerimizi kullanarak
bizleri mi fişleyecekler?

Karbon ayak izi, bir kişinin çevreye
olan etkisini ölçmek için kullanılan bir
metrik olup genellikle kişisel verilerle
ilişkilendirilir. Ancak, karbon ayak izi
hesaplamaları genellikle anonim
veya toplu verilere dayanır ve
bireylerin kişisel verileri üzerinde
doğrudan bir etkisi yoktur. Ayrıca
mevcutta kullanılan iletişim araçları,
sosyal medya organları gibi

teknolojiler nedeniyle kişilerin
verilerinin güvenirliği

halen tartışma
konusudur. Kişisel

verilerin gizliliğinin elde
edilmesine dair bir araç
olarak karbon ayak izi
hesaplarında
kullanılacak verilerin
herhangi bir sosyal
medya hesabından

elde edilecek
verilerden daha

düşük bir ihtimale
sahip olduğu

bilinmelidir.
5. Pandemi döneminde olduğu gibi

zorunlu kısıtlamalar mı gelecek?
Karbon ayak izinin pandemi

dönemindeki gibi zorunlu kısıtlamalarla
doğrudan ilişkili olduğunu söylemek doğru
olmaz. Pandemi dönemindeki kısıtlamalar
genellikle halk sağlığını korumak için alınan
acil önlemlerdi ve karbon ayak izini azaltmak
için değil, hastalığın yayılmasını kontrol
altında tutmak için yapıldı.

Ancak, pandemi dönemindeki deneyimler,
bazı çevresel etkiler üzerinde ilginç bir
perspektif sağladı. Örneğin, seyahat
kısıtlamaları ve iş yerlerinin kapanması gibi
önlemler, karbon emisyonlarını azalttı ve hava
kalitesini iyileştirdi. Ancak, bu kısıtlamaların
sürdürülebilir bir çözüm olmadığı ve uzun
vadeli olarak uygulanamayacağı açıktır.

Karbon ayak izini azaltma çabaları
genellikle daha uzun vadeli ve kapsamlı

stratejilere dayanır. Bunlar arasında
yenilenebilir enerji kullanımının teşviki, enerji
verimliliğinin artırılması, sürdürülebilir ulaşım
sistemlerinin geliştirilmesi ve endüstriyel
süreçlerin iyileştirilmesi gibi önlemler bulunur.

6. Karbon vergisi ile zorunlu vergiler mi
alınacak?

Karbon vergisi, fosil yakıt tüketimi gibi sera
gazı emisyonlarına doğrudan bağlı olan
faaliyetlerden kaynaklanan çevresel
maliyetleri içeren bir vergidir. Temel amacı,
sera gazı emisyonlarını azaltmak ve çevresel
sürdürülebilirliği teşvik etmektir. Bireylerden
ziyade kurumları ilgilendiren bir vergi
sistemidir.

Şu ana kadar Türkiye'de karbon vergisi resmi
olarak uygulanmamaktadır. Karbon vergisi
uygulamasında, çeşitli fosil yakıtların (kömür,
petrol, doğalgaz) kullanımı üzerinden bir vergi
getirilebilir. Bu vergi, yakıtların ton başına veya
enerji birimi başına satış fiyatı üzerinden
belirlenebilir. Verginin uygulanma şekli, sera gazı
emisyonlarına doğrudan bağlı olan yakıt türlerine
göre değişebilir. Hali hazırda Türkiye’de karbon

vergisi yakıt ve enerji alımlarında ÖTV
üzerinden alınmaktadır.

SONUÇ
Karbon ayak

izi, çevresel
etkimizin ölçüsü

olarak günümüzde
önemli bir konu

haline gelmiştir.
Toplum olarak,
tüketim
alışkanlıklarımızın
ve endüstriyel
faaliyetlerimizin
çevresel etkilerini
anlamak ve
azaltmak için
bilinçli adımlar
atmamız

gerekmektedir. Atık
yönetimi, enerji

kullanımı, ulaşım
tercihleri ve ürün

seçimindeki kararlarımız, karbon
ayak izimizi belirleyen faktörler arasındadır.
Karbon ayak izini azaltmak için yenilenebilir
enerji kullanımını teşvik etmek, atıkları
yönetmek ve sürdürülebilir ürünler tercih
etmek gibi adımlar atılabilir. Bireyler olarak,
küçük de olsa bu adımların çevresel
sürdürülebilirliğe katkı sağlayacağını
unutmamalıyız. İnsanlık olarak, karbon ayak
izimizi azaltmak için iş birliği içinde hareket
etmeli ve gelecek nesillere yaşanabilir bir
dünya bırakmak için çaba sarf etmeliyiz.
Kaynak: https://data.tuik.gov.tr/Bulten/Index?p=Atik-
Istatistikleri-2022-49570   Ali Kemal ERGÜL
Çev.Yük.Müh.

Karbon vergisi, fosil yakıt tüketimi gibi
sera gazı emisyonlarına doğrudan bağlı
olan faaliyetlerden kaynaklanan
çevresel maliyetleri içeren bir vergidir

Karbon ayak izi, birim karbondioksit
cinsinden ölçülen, üretilen sera gazı
miktarı açısından insan faaliyetlerinin
çevreye verdiği zararın ölçüsüdür3 3

BÜLENT
ÖZGEN
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Mahalli idareler seçimlerinin ardından Euro kurunun 40 lira olacağını öngörerek
siparişler alan ihracatçıların hesapları şaşınca, batma pahasına satış yapmaya başladılar

Kur hesabı tutmayan
ihracatçı zarar ediyor

Yerel seçimlerin ardından döviz
kurlarının hızla yükseleceği
umuduna tutunan ihracatçıların iyi
kazanç hayalleri başka bahara
kaldı. Deri sektörünün temsilcileri,
zor bir süreçten geçtiklerine,
üretim maliyetlerinin rekabet
gücünü düşürdüğüne, düşük döviz
kuru nedeniyle önlerini
göremediklerine dikkati çekmek
amacıyla toplantı düzenledi. Ege
Deri ve Deri Mamulleri
İhracatçıları Birliği yönetimi
sorunlarını ve taleplerini dile
getirdi. 

İTHALAT YÜKSELDİ
Bu yılın ilk dört ayında

sektörlerinde meydana gelen ciddi
daralmaya dikkati çeken Ege Deri
ve Deri Mamulleri Yönetim
Kurulu Başkanı Erkan Zandar,
“İlk 4 aylık dilimdeki ihracatımızda
deri ürünlerinde yüzde 28,
ayakkabı ürünlerinde yüzde 29,
mamul deri ve kürklerde yüzde 11,
saraciyede yüzde 29, deri kürk ve
konfeksiyonda yüzde 36 düşüş var.
Buna karşın ithalatımızda ciddi bir
yükseliş ABD ve Almanya gibi
ülkelerin ithalatları düşerken bizde
tam tersine yüzde 172 artmış. Fiyat
tutturamadığımız için ihracat
yapamıyoruz. Hatta kendi iç
piyasamızda bile pahalı kalıyoruz.
Bu ithalat ortamında da bizi çok iyi
bir gelecek beklenmiyor” dedi.

YÜKSEK MALİYETLER
Yüksek girdi maliyetlerinin

kendilerini zorladığını belirten
Başkan Zandar konuşmasında,
"Emek yoğun bir sektör ve
yanımızda kalifiye olmayan
personel çalıştıramıyoruz. Ustalık,
profesyonellik isteyen, yetenek
isteyen kişilerle ancak
çalışabiliyoruz ve bu kişiler asgari
ücretle çalışmıyorlar. 2 yıldan beri
asgari ücret uygulanan enflasyon
oranındaki zamlar yüzünden aynı
oranda zamları uygulamak
zorunda kaldık. Deri
konfeksiyonda da ayakkabıda da
şu anda değer çok yaklaşarak
yüzde 62’lik bir orana ulaşmış. Biz
bugün ortalama 26 dolar kilogram
başı ayakkabı ihracatı yapıyorsak
bunun içinde 16 dolar sadece genel
giderimiz var. Bunun üstüne
malzeme, firma karı, varsa
finansman maliyet, varsa bina kira
fiyatı gelecek. Arada kalan rakam

geri kalan her şeyi kapsıyor. Ürün
anlamında hiçbir şey yok. Deri
konfeksiyonunda 2019 yılında
ortalama kilogram fiyatı 102
dolarmış, maliyetler 40 dolardı.
Normalde üretim yapan tesiste
yüzde 40 oranını geçmemesi lazım.
Biz hastane değiliz, restoran
değiliz. Çok ciddi anlamda
malzemelerimiz var. İşletme genel

giderleri yüzde 62’ye kadar çıkmış
bir işletme, şu anda ihracat
yapacak, piyasada fiyat tutturacak,
para kazanacak, finansman
maliyetlerini, varsa kirasını
ödeyecek. Mümkün değil”
ifadelerine yer verdi. 

‘KUMAR OYNUYORUZ’
Önlerini göremedikleri

ortamda üretim ve yatırım yapmak
istemediklerini dile getiren Başkan
Zandar, “Türkiye’de üretim
faaliyetlerinin devamı isteniyor

mu, istenmiyor mu?
Hükümetimizin buna karar
vermesi lazım. Şu anda üreticiler
olarak mecbur olduğumuz için
bunları kabul ediyoruz. Çünkü
verilmiş sözlerimiz var, yurt dışına
verilmiş işler var. Yerel seçimler
öncesinde kurun yükseleceği
hesabıyla sipariş alan
arkadaşlarımız zararına mal

satmak zorunda kalıyor. Döviz
kurlarının ne olacağını kimse
bilmiyor. Önünü göremiyor. Döviz
artmasa da enflasyon artmıyor
mu? Bu psikolojiden çıkalım. Bir
örnek vereyim. Çocuklarınız için
okul parası yatırdınız mı bir
sonraki dönem için? Geçen seneki
döviz kuruyla hesaplayın, bu
seneki döviz kuruyla hesaplayın.
Türkiye’de şu an iç piyasada döviz
50 liranın altında hesaplanmıyor.
Ben hesabı yapıyorum, aptal bir
adam değilim. İç piyasa

dinamikleri bunu 50 liradan
hesaplıyorsa ihracatçıya neden
yüzde 35 liradan hesaplanıyor?
Ben hesabı nasıl yapacağım?
İhracatçılar olarak kumar
oynuyoruz, bunun adı kumar” diye
konuştu. 

‘NEFES ALDIRIN’
Ege Deri ve Deri Mamulleri

Yönetim Kurulu Başkan
Yardımcısı Halil Gündoğdu
sektörün taleplerini şu sözlerle dile
getirdi: Kur artışının böyle gitmesi
halinde ne yapacağımızı
bilmiyoruz. Biz destek istiyoruz
devletimizden. Basmane, Pınarbaşı
ve Karabağlar’da kümelenen
işletmeleri de bir araya toplayıp
Deri Mamulleri OSB’ye
ihtiyacımız var. Diğer türlü
müşterileri biz bu işletmelere
götüremeyiz. Oraları görenler
almaktan vazgeçer. Bir kiloluk
deriyi işleyip sattığımızda 140
dolarlık döviz kazandırıyoruz.
İzmir özelinde Deri OSB
konusunda da taleplerimizi
2018’den beri sürekli dile
getiriyoruz. Çünkü bu acil ve elzem
bir konu. İzmir Büyükşehir
Belediye Başkanı Cemil Tugay’a
da bunu ilettik. Artık atölye tarzı
değil fabrika tarzı yerlerde
çalışmamız gerek.  Gelen dövizin
yüzde 40’ını  merkez bankasına
vermek zorundayız. Geçici bir
şekilde yüzde 2’lik prim
desteğimizin yüzde 10’a çıkarılması
bizlere nefes aldıracaktır. 

Türk Ticaret Kanunu ile Bazı Kanunlarda
Değişiklik Yapılmasına Dair Kanun, 23
Mayıs'ta TBMM Genel Kurulu'nda kabul
edilmişti. Fahiş fiyat artışı ve stokçuluk
cezalarının artırılmasını da içeren kanunla,
Perakende Ticaretin Düzenlenmesi Hakkında
Kanun'da değişiklik yapıldı. Buna göre, üretici,
tedarikçi ve perakende işletmeler tarafından bir
mal veya hizmetin satış fiyatında fahiş artış
yapılamamasına dair hükme aykırı hareket

edenlere, her bir aykırılık için 100 bin liradan 1
milyon liraya kadar idari para cezası
uygulanacak. Üretici, tedarikçi ve perakende
işletmeler tarafından piyasada darlık yaratıcı,
piyasa dengesini ve serbest rekabeti bozucu
faaliyetler ile tüketicinin mallara ulaşmasını
engelleyici faaliyetlerde bulunulamayacağı
hükmüne aykırı hareket edenlere, her bir
aykırılık için 1 milyon liradan 12 milyon liraya
kadar ceza verilebilecek. (AA)

Bakan Şimşek’ten
enflasyon mesajı
Hazine ve Maliye Bakanı Mehmet
Şimşek, “Şu anda dezenflasyon sürecinin
eşiğindeyiz. Başlangıçta baz etkisi
nedeniyle hızlı şekilde enflasyon inecek.
Merkez Bankamızın sunduğu perspektife
göre eylülde 40'lı rakamları yüksek
ihtimal görebiliriz ama süreç uzun, sabır
ve kararlılık gerektiriyor. Merkez
Bankamız para politikası anlamında ne
gerekiyorsa yapıyor, çok iyi bir ekip var.
Bütün araçları istediği şekilde
uygulamaya koyuyor ve sonuç
alacağımıza inanıyorum" dedi. (AA)

4 ayda 11,5 milyon 
dolar kazandırdı
Doğu Karadeniz İhracatçılar Birliği
Yönetim Kurulu Başkanı Saffet
Kalyoncu, Türkiye'den 4 ayda 40 ülke,
özerk ve serbest bölgeye bal satıldığını
söyledi. Kalyoncu, bu dönem 3 bin 7 ton
bal ihracatından 11 milyon 477 bin 245
dolar gelir sağlandığını belirterek,
"ABD, Almanya ve İspanya en fazla dış
satım yapılan 3 ülke oldu. ABD'ye bu
dönem 3 milyon 963 bin 636,
Almanya'ya 3 milyon 126 bin 576 ve
İspanya'ya 608 bin 580 dolarlık bal
ihraç edildi" dedi. (AA)

Fahiş fiyat ve stokçuluk
düzenlemesi yürürlükte!

Dört firmaya
rekabet cezası
Rekabet Kurumu Başkanı Birol Küle,
beyaz et piyasasında faaliyet gösteren
teşebbüslere yönelik soruşturmada
uzlaşma başvurusu sonucunda 4
firmaya, 1,2 milyar lira idari para
cezası uyguladıklarını belirtti. Beyaz ve
kırmızı et piyasalarına yönelik
çalışmalarının aralıksız devam ettiğini
söyleyen Küle, "Rekabete aykırı
uygulamaları tespit edilen firmalara
Rekabetin Korunması Hakkında Kanun
kapsamında ağır idari para cezaları
uyguladık ve uygulamaya devam
ediyoruz" diye konuştu. (AA)

Turkcell ile Çin Kalkınma Bankası 10 yıl vadeli
toplam 300 milyon Euro tutarında kredi
anlaşması için ön protokole imza attı. Kredi
Turkcell tarafından yapılacak telekom ekipman
alımlarının finansmanında Euro karşılığı Çin
Yuanı (RMB) cinsinden kullanılabilecek. Turkcell
Finanstan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı
Kamil Kalyon, “Bu anlaşma küresel borçlanma
piyasaları ve sektöre yönelik sağlanan kredi
maliyetlerinden çok daha avantajlı” derken Çin
Kalkınma Bankası Shenzhen Şubesi Genel Müdür
Yardımcısı Jia Chenliang, söz konusu kredinin
uzun vadeli stratejik iş birliklerinde yeni bir
dönemin başlangıcına işaret etti. (Haber Merkezi)

Çin ile 300 milyon
Euro’luk anlaşma

İzmir’in en köklü sanayi kuruluşları arasında yer
alan Tibet Makina ve Arbak Şirketler Grubu’nun
kurucusu Temuçin Arbak’ın vefatı, iş dünyası ve
sevenleri arasında büyük üzüntü yarattı. 86 yaşında
hayata veda eden Temuçin Arbak, 60 yılı aşan
sanayicilik hayatında pek çok sektörde Türkiye’nin
ithal sanayi ürünlere bağımlılığını azaltma başarısı
göstermişti.  2004 yılında savunma sanayine giren
Tibet Makine, iki yıllık Ar-Ge çalışması sonucunda
dünyada birkaç firmanın üretebildiği Tel Yataklı
Alüminyum Rulmanı geliştirdi ve Türk Kara
Kuvvetleri’nin en önemli ateş güçleri arasında yer
alan Fırtına Obüsleri’nin kule dönüş rulmanlı
dişlilerini üretti ve geliştirdi. (Haber Merkezi)

Sanayiye ve üretime 
adanmış bir ömür
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Ege Üniversitesi ev sahipliğinde,  Ege Üniversitesi
Kalite Koordinatörlüğü Sürdürebilirlik Ofisi,
Uluslararası Enerji Su Çevre Sistemleri ve
Sürdürülebilir Kalkınma (SDEWES) Merkezi,
Hükümetlerarası İklim Değişikliği Paneli (IPCC) ve
TÜBİTAK iş birliğinde "İklim Değişikliği, Yenilenebilir
Enerji ve Sürdürülebilir Kalkınma Semineri"
düzenlendi. Sunuma, en güncel 6. Değerlendirme
Raporundan bulgular paylaşarak başladı. Doç Dr. Şiir
Kılkış, “Sera gazının salınımlarının etkin bir şekilde
düzenlenmesi,  güneş panellerinin ya da elektrikli
araçların kullanımının yoğunlaşması ise bu konuda
büyük öneme sahip” dedi. (Haber Merkezi)

İklim değişikliği 
semineri yapıldı

Acıbadem Kent Hastanesi Çocuk Cerrahisi Uzmanı
Doç. Dr. Tunç Özdemir, erkek çocuk sahibi çiftlerin “ilk
mürüvvet” olarak kabul ettiği sünnetin bir cerrahi
müdahale, bir ameliyat olduğunu hatırlattı. Bugün orta
yaş ve üzerindeki pek çok erkeğin hekim dışı kişilerce
yapılmış sünnetler yüzünden travmaları, kötü anıları
olduğunu belirten Doç. Dr. Özdemir, elverişsiz
koşullarda doğru şekilde yapılmayan sünnetin olumsuz
sonuçlarına dikkat çekti. Öte yandan Özdemir, “Lokal
anestezi ile sünnet sadece yeni doğan döneminde, yani
yaşamın ilk 30 gününde mümkün olmaktadır. Çocuk
cerrahları olarak bu dönemden sonra tüm yaşlarda
sünnet için genel anesteziyi öneriyoruz” diye konuştu.

Sünnet yaptıracak
ebeveynlere öneriler

Obezite rahim kanseri 
riskini 3 kat artıyor! 
Dünyada her yıl 290 bin, ülkemizde de yaklaşık 7 bin kadına gelişmiş ülkelerde
en sık görülen jinekolojik kanser türü olan rahim kanseri tanısı konuyor 

Ülkemizde özellikle
obezitenin yaygınlaşmasıyla
birlikte rahim kanserinin
görülme sıklığı artıyor. Zira
obezite rahim kanseri riskini 3
kat yükseltiyor! Bunun nedeni
ise obezitede artan yağ
dokusunun kandaki rahim
kanseri için risk oluşturan
östrojen seviyesini arttırması.
Ayrıca ömrün uzaması ve çocuk
doğurma oranlarının düşmesi
de rahim kanserinin sıklığını
artıran diğer önemli etkenleri
oluşturuyor. Genellikle
menopoz sonrasında gelişse de
rahim kanserlerinin yüzde 5’i 40
yaş altında görülüyor. Kadın
hastalıkları ve doğum uzmanı
Doç. Dr. Baki Erdem, rahim
kanserinin erken teşhis
edildiğinde genellikle sadece
cerrahi yöntemle tedavi
edilebilen bir hastalık olduğuna
dikkat çekerek, “Rahim
kanserinin rahim ağzı kanseri
gibi tarama testi yoktur.
Dolayısıyla yıllık jinekolojik
muayeneler ve beklenmedik
anormal vajinal kanamalarda
jinekolojik kontroller önem
taşıyor” diyor. 

Rahim kanseri, ‘rahim içini
döşeyen zardan (endometrium
kanseri)’ ve ‘rahim duvarını
oluşturan kas tabakasından’
kaynaklanan olmak üzere iki
gruba ayrılıyor. En yaygın
olarak rahim iç zarından
kaynaklanan tipi görülüyor.
Rahim kanserinin en sık ve ilk
görülen belirtisi ise menopoz

sonrasında beklenmedik
anormal vajinal kanama oluyor.
Kadın Hastalıkları ve Doğum
Uzmanı Doç. Dr. Baki Erdem,
menopoz sonrası kanamaların
yüzde 10'unda rahim kanseri
saptandığını vurgulayarak,
“Rahim kanseri üreme
çağındaki kadınlarda normal
adet döngüsü dışında fazla
miktarda ya da düzensiz
kanamalar şeklinde de bulgu
verebiliyor. Pelvik ağrısı, cinsel
ilişki sırasında ağrı ve kilo kaybı
bu kanserin diğer belirtilerini
oluşturuyor” bilgisini veriyor. 

Rahim (endometrium)
kanserlerinde, kanser hücreleri

rahmin içini döşeyen tabakada
gelişiyor. Bu kanser
hücrelerinin hangi nedenle
oluştukları ise henüz tam olarak
bilinmiyor. Ancak östrojen
hormonunun rahim kanserinin
gelişiminde rol oynadığı
belirtiliyor. Östrojen fazlalığı
rahimdeki hücrelerin
kontrolsüz şekilde
çoğalmalarını ve kansere
dönüşmelerini tetikleyebiliyor.
Bu nedenle östrojen
hormonunu fazla miktarda
artıran faktörler kanser için risk
oluşturabiliyor. Erdem, rahim
kanseri riskini artıran etkenleri,
‘ileri yaş, rahim kalınlaşması

(endometrial hiperplazi), adet
yaşının erken olması, geç
menopoza girmek, obezite, hiç
doğurmamış olmak, infertilite
(kısırlık) ve tedavisi, meme-
yumurtalık kanseri öyküsü,
diyabet, östrojen salgılayan
yumurtalık tümörleri,
progesteron olmadan sadece
östrojen replasman tedavisi,
tamoksifen kullanımı (meme
kanseri tedavisinde
yararlanılır), HNPCC
(Herediter nonpolipozis
colorektal cancer) gibi genetik
kansere yatkınlık durumları’
olarak sıralıyor. 
(Haber Merkezi)

Lise ve üniversite sınavına
çok az bir zaman kaldı. Sınav
sabahı ne yapmalıyım? Sınava
kiminle gitmeliyim? Soruları
çözmeye hangi konudan
başlamalıyım? Eğitim
Danışmanı Barış Balcı, sınav
öncesi ve sınavda yapılması ve
yapılmaması gerekenlerle
ilgili önerilerini açıkladı.
Barış Balcı’nın sınav
adaylarına önerileri şöyle:
Sınavdan bir gün önce
saatlerce açık havada
dolaşmayı, saatlerce kalabalık
insan toplulukları içinde
takılmayı, saatlerce bilgisayar
televizyonla vakit
geçirmelerini önermiyorum.
Sınav gününden bir gün önce
biraz yürüyüş yapmak, sevdiği
insanlarla küçük aktiviteler
yapmak iyi gelir.

Eğer aday isterse biraz
kitap okuyabilir, daha önce
gördüğü konularla ilgili ufak
tekrarlar yapabilir. Sınav
sabahı her günkünden faklı,
özel bir kahvaltı

hazırlamayın. Sınav
öğrencisinin alışkın olmayan
bünyesi farklı tepki verebilir.
Her gün nasıl kahvaltı
yapıyorsa o günde öyle
yapmalı. Her gün hangi saatte
uyuyorsa o akşam da aynı
saatte uyumalıdır. 
(Haber Merkezi)

30 Mayıs 2024 Perşembe10 EĞİTİM-SAĞLIKEditör: Hakan Serbest Tasarım: Mehmet Güçlü Güler

LGS ve YKS’ye girecek 
öğrencilere uyarılar!

Gerçek
yakınlık

Belki de sorun ilişkiniz değil,
partnerinizin sahip olduğu duygusal
kabındadır. Pekala bu ne demek?  Çoğu
ilişiler hissedilen yüksek kimya ve bu
kimyanın sizde yarattığı güçlü bir çekim
gücü ile başlanır. Başlarda her şey çok
büyülüdür. Sürekli sohbet etmek ve
birbirinizi görmek istersiniz. Tüm
bunlar hissedilirken karşı tarafın kim
olduğunu ile ilgili bize gönderdiği
birçok sinyali kaçırırız. Hissedilen
yüksek duygular karşı tarafı tanıma
isteğinin önüne geçer. 
TAKINTI

Evet, flörtün ilk anları genelde karşı
tarafı tanımamız gereken bir süreçken
bunu yapamayız. Çünkü uzun süre
bizleri canlı hissettiren tüm bu lezzetli
duyguları tadına bakmakla
meşgulüzdür. Birbirini görme ve birlikte
bir şeyler yapma ihtiyacı giderek takıntı
haline gelir. Sonra zaman geçtikçe
partnerinin davranışlarında yavaş yavaş
farklılıklar sezinlemeye başlarsın.
Başlarda sana ilgili olan o kişi giderek
seninle temas kurmayan, o eğlenceli ve
neşeli kişi en ufak bir şeyde çabucacık
sinirlenen sana tahammülsüz biri haline
gelir. Aranızdaki sorunları konuşmaya
denesen de her şey çözümsüz havada
kalır. Artık sorunları bile konuşmaktan
kaçınır hale gelirsin çünkü bunu
yaptığında aranızdaki bağlantıyı
koparmakla seni üstü kapalı tehdit eder.
Bir şeylerin ters gittiğinden eminsin
ama durumu anlamlandırmaya çalışmak
aslında hiçte kolay değildir. 
ÇARESİZLİK

Size karşı duyarlılığını yitiren bir
partnerle sorunları konuşmak hiçte
kolay değildir. Bu tür duyguları yaşayan
kişiler sorunu kendilerinde ararlar ve bu
kişilerin yaşadığı en yoğun duygu
değersizlik ve çaresizliktir. Her iki
duygunun içinde çok fazla kaldığınızda
öz saygınızı kaybedersiniz. Bu tür
durumlarda sorunun nedenini kişi
kendinde arasa da çoğu zaman altında
partnerimizin duygusal olarak kendini
partnerine kapatması vardır. Duygusal
olarak müsait olmayan bir partnerle
beraberseniz kafanız her zaman
karışıktır. Bazı kişiler duygusal olarak
gerçekten bir ilişki yaşamaya müsait
değildir. 

Bu acı bir gerçek de olsa maalesef
kabul etmeniz gereken bir gerçektir.
İlişkilerde yoğun olarak terk edilme ve
terk edilme korkusu yaşadıkları için
bağlanmaktan kaçınırlar. Bunun
temelinde ebeveynlerle kurulan tutarsız
ilişki deneyimleri vardır. Böyle bir
partnerle beraberseniz onu değiştirmek
için ne kadar çaba gösterirseniz gösterin
onun kendine bakıp bu durumla
gerçekten baş etmek istemedikten sonra
bu durumu değiştiremezsiniz. Bir
ilişkinin sağlıklı ilerleyebilmesi için her
iki tarafında kırılganlıkları ile
yüzleşmesi gerekir. Herkes gerçek bir
yakınlığı hak eder siz de…
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2023-2024 Sezonunda Süper
Amatör Lig Play-Off B Grubunu
şampiyon olarak tamamlayan
Aliağa Helvacı Gençlik Spor,
Bölgesel Amatör Ligi’ne (BAL)
yükseldi. İzmir Süper Amatör
Ligi’ni 22 maçta 19 galibiyet, 2
beraberlik ve 1 mağlubiyet alarak
59 puanla lider tamamlayan
Aliağa Helvacı Gençlik Spor, Play-
Off grubunda da 8 maçta 7
galibiyet alarak 22 puan topladı.
Hem ligi hem de play off grubunu
şampiyon olarak tamamlayan
Aliağa ekibi adını BAL Ligine
yazdırdı. Sezon başından bu yana
şampiyonluğa inandıklarını ve
hedeflerine ulaştıklarını belirten
Aliağa Helvacı Gençlik Spor
Kulübü Teknik Sorumlusu
Mehmet Ateş, “Oyuncularımı
kutluyorum. Şampiyonluğa ilk
günden itibaren inandılar. Tüm
maçlara kazanmak için çıktık.
Maçlarımızda bizleri yalnız
bırakmayan taraftarımıza çok
teşekkür ediyorum.
Şampiyonluğu doyasıya
kutlayacağız. Önümüzde daha
büyük başarılar var. Gelecek
sezon Aliağamızı BAL Liginde en
iyi şekilde temsil edeceğiz.
Şampiyonlukta ve büyük
başarımızda emekleri olan Aliağa
Belediye Başkanımız Serkan
Acar’a ve büyük Helvacı
taraftarına çok teşekkür
ediyorum” dedi. 

EREN ERDOĞAN
Trabzon yolcusu

İNGİLTERE'DE Göztepe'nin futbol şubesini de
devralan Sport Republic şirketinin yönettiği
Southampton'a finalde destek vermek amacıyla
Londra'ya giden Başkan Rasmus Ankersen ve
Sportif Direktör Ivan Mance, iki oyuncu için
İngiliz ekibinin kurmaylarıyla fikir alışverişinde
bulundu.

Southampton'ın tek sezonluk ara sonrası
Premier Lig'e yükselmesinin ardından aynı
şirket tarafından yönetilen kulüpler kaleci
Mateuzs Lis ve Fransız golcü Sekou Mara
transferini masaya yatırdı. Geçen sezon başında
Southampton'dan kiralık olarak gelen Lis'in yeni
sezonda da Göztepe'de kariyerine devam etmesi
konusunda taraflar her konuda anlaştı.

Göztepeli kurmayların 21 yaşındaki Fransız
golcü Mara'yı da kiralık olarak sarı-kırmızılılara
getirmek istediği bildirildi.

BU SEZON 3 GOL ATTI
Fransa'nın Bordeaux takımından yetişen

Mara, 2022-2023 sezonunda Southampton'a
transfer oldu. Southampton'da Premier Lig
tecrübesi yaşayan genç golcü bu sezon ise
Championship'te forma giydi. Championship'te
Play-Off'lar dahil 29 maça çıkan Fransız, 640
dakika süre alıp 3 gol attı. Genelde yedek
kulübesinde bekleyen Mara'nın Süper Lig
tecrübesi kazanmasına Southampton
yetkililerinin de sıcak baktığı vurgulandı. (DHA)

Bodrum Süper 
Lig için sahada
1'İNCİ Lig'de üst üste ikinci kez play-off
finaline adını yazdıran Bodrum Futbol
Kulübü bugün tarihinde ilk kez Süper Lig'e
yükselmek için Sakaryaspor'la karşı karşıya
gelecek. Yeni Adana Stadı'nda oynanacak
müsabaka saat 20.00'de başlayacak.
Karşılaşmayı kazanan takım Eyüpspor ve
Göztepe'nin ardından Süper Lig'e adını
yazdıran 3'üncü ekip olacak. (DHA)

Bir borçtan dolayı aşağıda cins, miktar ve değerleri yazılı mallar satışa çıkarılmış olup
mahcuzun ayrıntılı görsellerine, artırmaya ilişkin şartlara ve ayrıntılı açıklamalara
esatis.uyap.gov.tr adresi üzerinden 2022/1662 TLMT. sayılı dosya numarası ile erişim
sağlanabilir.
Satılmasına karar verilen taşınmazın cinsi, mahiyeti, bulunduğu yer, muhammen
kıymeti ve önemli vasıfları:
TAŞINMAZIN
Tapu kaydı : İzmir İl, Torbalı İlçe, AYRANCILAR Mahalle/Köy, Karahallı Mevkii, 412 Ada,
13 Parsel, İzmir, Torbalı, Ayrancılar, Karahallı mevkii, 412/13 ada parsel, B2 blok, kat:7, 62
nolu bağımsız bölüm mesken vasıflı taşınmaz.
İmar Durumu: Torbalı Belediyesi İmar Müdürlüğünde yapılan incelemelerde 412 ada 13
parsel numaralı taşınmazın Ayrancılar Beledive Meclisinin 04.10.2002 tarih ve 6 sayılı
kararı ile onaylanan Ayrancılar mah.1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planına göre Ayrık
Nizam, Emsal: 1,50, Hmax: 24.50 yapılaşma hakkına sahip olup konut alanında kalmakta
olduğu bilgisi alınmıştır Tasınmazın Konumu ve Çevre Özellikleri: Satışa konu Kıymet
takdiri yapılan taşınmaz Ayrancılar Mahallesinin güneyinde, İzmir Torbalı Karayolu ve İzmir
Aydın Otoyolu arasında kalan bölgede konumludur. Taşınmazın bulunduğu bölge sanayi
ve konut fonksiyonlu olarak gelişen ve gelişim gösteren yerleşim bill getir. Taşınmazın
yakın çevresinte sanayi yapılaşması, Toki 1. ve 2. Ftap konut alanı, yeri Konut projeleri,
boş arsa Ve araziler yer almaktadırr. Taşınmaz sosyal donatı alanları kamu kurumları,
günlük ihtiyaçları karlışayacak pazar, market, eczane vb. alışveriş yerlerine kısmen
mesafeli konumdadır. Her türlü belediye hizmetlerinden faydalanmaktadır.
Taşınmazın Özellikleri: Ana taşınmaz, 412 ada, 13 nolu parsel, 21.788,32 m2 alanlı olup
tapu kayıtlarında arsa vasıflıdır. Ana taşınmaz üzerinde betonarme yapı cinsinde
projelendirilmiş , ayrık nizamda inşa edilmekte olan A1, A2, B1, B2, C1 ve C2 blokları
olmak üzere toplamda 6 adet blok yer almaktadır. A1 ve A2 blokta 46 adet, Bi, B2, C1 ve
C2 blokta 64 adet bağımsız bölüm olmak üzere ana taşınmazda toplam 348 adet bağımsız
bölüm bulunmaktadır. B2 Blok 4-A yapı sınıfında Zemin * 7 normal katlı olmak üzere 8 katlı
olarak inşaa edilmektedir. Projesi ve yerinde yapılan fiziki kontrollere göre katların her
birinde 8 adet mesken nitelikli bağımsız bölüm bulunmaktadır. Satışa konu taşınmazın
konumlu bulunduğu B2 Blokana taşınmazın Günay-Batı ceplesinde konumlduur.B2 Blok
62 no.lu bağımsız bölüm 7.katta bina girişine göre arka cephede ve sol orta bölümde
konumludur. Taşınmaz 3 oda, salon. mutfak.2 banyo,WC ve balkon kullanım
fonksiyonlarından oluşmakta olup 17.02.2017 tarih ve 129 belge numaralı yapı Ruhsatına
göre 116 m2 kullanım alanlıdır Taşınmaz keşif tarihi itibari ile inşaat halinde olup, elektrik
ve sıhhi tesisatı tamamlanmış, zeminlerin şap betonları atılmış, ıslak hacim zemin ve duvar
seramikleri yapılmış, duvarların ince sıva astar boyası yapılmış, PVC pencere ve balkon
camlarının montajı yapılmış durumdadır. Oda, salon döşme kaplamaları, kaplamaları, kapı
kasasları, anahtar, priz, armatür, mutfak dolabı, elektrik prizi vb. aksesuarların henüz imal
edilmemiştir. Taşınmaz keşif tarihi itibari ile % 75 inşaa seviyesindedir.
Adresi : İnönü Mah. 167 Sk. Bahçeşehir Royal Sitesi, No:2/1, B2 Blok, 7.Kat, Daire No: 62
Torbalı / İZMİR
Yüzölçümü : 21.788,32 m2
Kıymeti : 1.100.000,00 TL
KDV Oranı : %1
Kaydındaki Şerhler: dosyasında yazılıdır

22/05/2024 (İİK m.114 ve m.126)
(*) İlgililer tabirine irtifak hakkı sahipleri de dahildir.

Resmi ilanlar:  www.ilan.gov.tr’de                       (Basın: 2040447)
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TAŞINMAZIN GAZETE VEYA İNTERNET HABER 
SİTESİ İLANI

Örnek No:55*

Artırma Bilgileri

1.Artırma
Başlangıç Tarih ve Saati : 23/07/2024 - 11:57
Bitiş Tarih ve Saati : 30/07/2024 - 11:57

2.Artırma
Başlangıç Tarih ve Saati : 20/08/2024 - 11:57
Bitiş Tarih ve Saati : 27/08/2024 - 11:57

İLAN
İZMİR 1. ASLİYE HUKUK 

MAHKEMESİNDEN
ESAS NO : 2024/192

KARAR NO : 2024/257
Davacı TOLUNAY YAMAN ile Davalı Nüfus Müdürlüğü

arasında görülen Nüfus (Ad Ve Soyadı Düzeltilmesi İstemli)
davasının yapılan açık yargılaması sonunda "Davanın
KABULÜNE,Elazığ İli, Elazığ Merkez ilçesi, Yünlüce
Mahallesi/Köyü cilt no: 178, Hane no:21, BSN 35' de kayıtlı
13526072376 T.C Kimlik numaralı 01/09/1995 doğumlu,
İlhami'den olma Şerife'den doğma davacı Tolunay
Yaman'ın,"Tolunay" olan ön adının "Arev Omedya" olarak
değiştirilmesine ve nüfusa bu şekilde KAYIT VE TESCİLİNE" dair
verilen karar TMK'nun 27. Maddesi gereğince ilan olunur.
17/04/2024

Resmi ilanlar:  www.ilan.gov.tr’de                      (Basın: 2040226)

İZMİR 4. ASLİYE HUKUK 
MAHKEMESİNDEN

ESAS NO : 2024/159 
KARAR NO : 2024/201

Diyarbakır İli, Çınar ilçesi, Kazıktepe mah., Cilt:36, Hane:50,
BSN: 54'te nufusa kayıtlı Cemil ve Meliha kızı, 01/01/1975 doğumlu
14600722248 T.C. Kimlik numaralı Hedla Mutlu'nun nüfusta kayden
''Hedla'' olan adının ''ZEYNEP'' olarak DÜZELTİLMESİNE, 
Dair karar ilanen tebliğ olunur.

Resmi ilanlar:  www.ilan.gov.tr’de                      (Basın: 2040230)
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Süper Lig'de yeni sezon öncesi iddialı bir kadro kurmaya
hazırlanan Göztepe'nin yönetimi Londra'daki Southampton -
Leeds United finali sonrası transfer görüşmelerinde bulundu

Göztepe İngiltere’ye
çıkarma yaptı

TFF 2'nci Lig'de mücadele edeceği yeni
sezon öncesi transfer yasağı devam eden
Altay'da sol kanat oyuncusu Eren
Erdoğan'ın yuvadan uçmaya hazırlandığı
öğrenildi. Alacaklarını tahsil etmek için
kulübe ihtarname gönderen Eren'e ödeme
yapılmadığı ve 23 yaşındaki oyuncunun
sözleşmesini tek taraflı feshetme hakkı
kazandığı ileri sürüldü. Siyah-beyazlı kulübe
bonservis ücreti kazandırmadan takımdan
ayrılması beklenen Eren'le Trabzonspor'un
ciddi şekilde ilgilendiği belirtildi. (DHA)

KENAN VE
FURKAN’A

MİLLİ DAVET
PINAR Karşıyaka’nın yıldız
oyuncularından Kenan Sipahi ve
Furkan Haltalı, A milli takımın 24
Haziran-8 Temmuz tarihlerinde
İstanbul’da başlayacak kampın 16
kişilik kadrosuna davet edildi.
Türkiye Basketbol Süper Ligi
ekiplerinden Pınar Karşıyaka’nın
normal sezonu 4. sırada
bitirmesinde önemli bir oynayan ve
play-off çeyrek finalinde de başarılı
bir performans sergileyen Furkan
Haltalı ve Kenan Sipahi, A Milli
takımın 24 Haziran - 8 Temmuz
tarihlerinde gerçekleştireceği
kampa davet edildi. 24 Haziran’da
İstanbul’da başlayacak olan kampa
katılacak olan yeşil-kırmızılı
oyuncular, 1 Temmuz’a kadar
buradaki çalışmalarını 
sürdürecek. (İHA)

ERKAN
KART
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Hyatt Regency İzmir İstinyePark, ünlü
orkestra şefi Kevin Griffiths yönetiminde
İzmir Devlet Senfoni Orkestrası ile
birlikte dünyaca ünlü film müzikleri
konserine ev sahipliği yaptı. Star Wars,
Karayip Korsanları, Harry Potter,
Forrest Gump, Cinema Paradiso,
Superman, Indiana Jones, Gladyatör, La
la Land gibi filmlerin müziklerine yer
verilen konserde dinleyiciler gecenin
tadını çıkardı. (Haber Merkezi)

TÜM DÜNYANIN 
MİRASI BİRGİ
‘Efeler kenti’ Ödemiş’te, içinde kütüphanesi ile tescilli ilk kültür evi olma özelliğine
sahip Birgi ÇEKÜL Evi'nin 21. yıl dönümüne özel düzenlenen etkinlikler ilgi gördü

İhracatçı Interfresh Fuarıyla vites
büyüttü hedef 3,5 milyar dolar

Film müzikleri ile
zamanda yolculuk

Karşıyaka Halk Eğitimi Merkezi Umay
Asenalar Dans Topluluğu’nun hazırladığı
Kuvâ-yi Milliye’den Cumhuriyet’e Türk
kadınını konu alan "FEDA" dans
tiyatrosu izleyicileri mest etti. Karşıyaka
Halk Eğitimi Merkezi’ne katkılarından
dolayı iş insanları Osman Avcı, Metin
Acaroğlu, Volkan Kılınçarslan ve
gazeteci Yılmaz Durmaz’a plaketleri
verildi. (Haber Merkezi)

Performansları
salonu büyüledi

Anadolu’nun verimli topraklarında Türk
çiftçilerinin her yıl ürettiği 60 milyon ton
meyve sebze dünya sofralarına lezzet
katıyor, şifa kaynağı oluyor. Bu aşamada
fuarlar ve ihracatçılar devreye giriyor.
İnterfresh Eurasia Fuarı’nın, bugüne kadarki
yolculuğuyla uluslararası düzeyde önemli bir
marka haline geldiğinin altını çizen Ege
İhracatçı Birlikleri Koordinatör Başkan
Yardımcısı ve Ege Yaş Meyve Sebze
İhracatçıları Birliği Başkanı Hayrettin Uçak,
“İnterfresh Fuarı, fuarlar kenti İzmir’e ve
sektörümüze uzun yıllar hizmet edecek.
Gücümüze güç katacak. Fuarda temsil edilen
sektörler olarak Türkiye genelinde 7,8 milyar
dolar, Ege Bölgesi’nde 2,4 ihracat gerçek-
leştiriyoruz.
2028 yılında
Türkiye
genelinde 10
milyar dolar,
Ege
Bölgesi’nde
3,5 milyar
dolar ihracat
hedefine
ulaşmada
İnterfresh Eurasia Fuarı büyük
katkı sağlayacak” diye konuştu.
Ege Bölgesi’nin Türkiye’nin
gıda ürünleri ihracatında lider
olduğunun altını çizen Başkan
Uçak, “Ege Bölgesi ve İzmir’de
bu fuarın düzenlenecek
olmasının da çok yerinde bir
karar olduğu ortaya çıkıyor. Bu
sene stant satışlarının daha
bugünden ikiye katlanmış
olması da bunun en güzel ispatı. Interfresh
Eurasia Fuarı’nın uzun yıllar Ege Bölgesi
lezzetlerinin vitrini olması için desteğimiz
sürecek. Interfresh Eurasia Fuarı bu
sektörlerin büyümesini tetikleyecek.
İhracatçılarımız gelen ithalatçı firmalara
işletmelerini gösterme olanağına sahip
olacak” ifadelerini kullandı. 

Türk meyve sebze sektörlerinin vitrini
konumundaki Interfresh Eurasia Fuarı’nda
2024 yılında meyvenin taze, kurutulmuş,
dondurulmuş, konserve, meyve suları, soslar
ve konserve olmak üzere 4 halinin temsil
edileceğini dillendiren Antexpo Fuarcılık
Genel Koordinatörü Murat Özer, Ege
Bölgesi’nin 4 sektörde de çok güçlü olduğu

için bu kararı aldıklarını dile getirdi. 
Antexpo Fuarcılık Genel Koordinatörü

Murat Özer, 2023 yılında 9 olan uluslararası
ziyaretçi market zincirleri sayısının bu yıl
fuara beş ay olmasına rağmen 15’e çıktığı
bilgisini verdi. Özer, “Yalnızca market
zincirleri değil yurt dışındaki büyük
toptancılar, halciler ve ticaret erbapları yani

Traderlar’da bu yıl daha yoğun bir şekilde
Interfresh Eurasia Fuarı için İzmir’de olacak”
diye konuştu. 

“İhracat projesi olarak başladığımız bu
yolculukta geldiğimiz nokta başarılı
olduğumuzun göstergesidir” diyen Özer,
“Interfresh Eurasia geçtiğimiz yıl 44 farklı
ülkeden alıcıya ev sahipliği yapmıştı. Büyüyen
yelpazesiyle, taze meyve sebze,
dondurulmuş ürünler, kurutulmuş ürünler,
konserve ürünleri, meyve suları, soslar, gıda
ve gıda teknolojileri, paketleme ve ambalaj
teknolojileri, soğuk hava sistemleri, lojistik
ve sektörün tarım teknolojilerinin
sergileneceği Interfresh Eurasia Fuarı’na
50’nin üzerinde ülkeden farklı büyüklüklerde

alım heyetleri bekliyoruz.
Bu tablo Interfresh
Eurasia Fuarı’nın 7 yılda
düzenlediği fuarların ne
kadar başarılı bir geçmişi
olduğunu ve sektörün bize
olan güvenini gösteriyor”
değerlendirmesinde
bulundu.

BİR DÜNYA MARKASI
Interfresh Eurasia Fuarı’nın 7 yılda kat

ettiği yolculuk sonucunda meyve sebze
sektöründe tanınan ve yabancı alıcılar
tarafından Türkiye’de ziyaret edilecek
fuarlar listesine alınan bir fuar haline
geldiği bilgisini veren Özer, “Yurt dışında
yapmış olduğumuz toplantılarda, gerek
fuar ziyaretlerinde, gerek acentalarımız
aracıyla, gerekse ticaret ataşeliklerimiz
ile gerçekleştirdiğimiz toplantılarda
Akdeniz çanağından mal alan bir çok alıcı

Interfresh’in tarihini bildiğini ve eylül ayında
takvimlerine ziyaret programlarına
aldıklarına şahit oluyoruz. Bu bizi çok
sevindiriyor. Türkiye'nin de artık bu sektörde
dünya fuar takvimine girmeyi başarmış bir
fuarı var. En son nisan ayında Yunanistan’da
düzenlenen Freskon Fuarı’nda, Interfresh
Fuarı’nın gücünü gördük” diye konuştu. 

GEÇMİŞİN İZLERİ
Ödemiş Birgi Mahallesi’ndeki
programda kadınların kadrajında
fotoğraf sergisi ile el işi kursu
sergisi gerçekleştirildi. Kaymakam
Fatih Aksoy, Birgi ÇEKÜL Evi'nin
geçmişin değerlerinin bugüne
taşınmasında önemli katkılar
sağladığını belirtti. ÇEKÜL Vakfı
Genel Sekreteri Ilgın Sözen de,
"Birgi tüm Türkiye'nin, hatta
dünyanın mirasıdır” diye konuştu. 

İLK KÜLTÜR EVİ
“Birgi'nin doğal ve kültürel
değerlerini koruyarak, gelecek
kuşaklar için yaşanabilir bir kent
olma özelliğini güçlendirmeyi
amaçlıyoruz" diyen Sözen "Burası
tescilli ilk kültür evi, kendi içinde
kütüphanesi de mevcut. Dolayısıyla
kadınlarımızın gönüllü
çalışmalarıyla burası korumanın ilk
yapıldığı bir kültür evi haline geldi"
ifadelerini kullandı. (AA)
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Meyve ve sebzenin dört halini ihraç ederek son 1 yılda 2,4 milyar dolar dövizi Türkiye’ye
kazandıran Egeli ihracatçılar, Interfresh Eurasia Fuarı’nın İzmir’e gelmesiyle çıtayı yükseltti
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